
 

 

ZITTING VAN DE GEMEENTERAAD VAN 

14 DECEMBER 2020 

---------------------------------------------------------------- 

Aanwezig: Rita Beyaert: Voorzitter; 

Alain Top: Burgemeester; 

Francis Pattyn, Tijs Naert, Dominique Windels, Kathleen Duchi, 

David Vandekerckhove, Lynn Callewaert: Schepenen; 

Willy Vandemeulebroucke, Andre Vanassche, Rik Vandenabeele, 

Rosanne Mestdagh, Inge Bossuyt, Patrick Claerhout, Fleur De Buck, 

Melissa Depraetere, Louis Byttebier, Filip Lainez, Thomas Guillemyn, 

Koen Opsomer, Elke Vlaeminck, Wouter Bouckaert, Lise-

Marie Platteau, Nancy Debeerst, Cedric Van Den Bussche, 

Wout Patyn, Heidi Sohier, Brecht Vandeburie, Steven Decaluwe: 

Raadsleden; 

Frank Detremmerie: Waarnemend algemeen directeur 

Verontschuldigd:  

 Inge Bossuyt: Raadslid afwezig voor punt 18; 

Carlo Daelman: Algemeen directeur voor de ganse zitting 

 

 

De zitting begint om 19.32 u 

 

 

DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

1 Politieverordening van de burgemeester betreffende het digitaal karakter (met 

audiovisuele livestream) van de gemeenteraad van 14.12.2020 en de op die datum 

aansluitende OCMW-raad.  Bekrachtiging. 

2 CVBA Mijn Huis. Voordracht vervangende bestuurder in de raad van bestuur 

namens de stad Harelbeke. 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

3 Gemeentelijk reglement inzake beperking geldigheidsduur conformiteitsattesten. 

Aanpassing door hervaststelling. 

4 Gemeentelijk reglement 'kwaliteitslabel private huurwoning'. Opheffing. 

5 Kaderovereenkomst en bijlagen in het kader van het collectieve investeringstraject 

en kazerneringsproject in samenwerking met hulpverleningszone Fluvia.  

Goedkeuring. 

6 Stad Harelbeke t. Immo VVB inzake inname stadsgrond, verlaten beekbedding nabij 

de pastorietuin te Hulste.  Goedkeuren  dadingsovereenkomst en 

verkoopsvoorwaarden inzake de verkoop van stadsgrond aan Immo VVB. 

 

DEPARTEMENT FACILITY 



7 Leveren en plaatsen van ondergrondse beregeningsinstallatie op voetbalvelden van 

de Mol, Harelbeke.  Goedkeuring bestek, raming (41.322,31 euro excl. btw) en 

gunningswijze. 

HUIS VAN WELZIJN 

8 Meerjarenprogrammatie kinderopvang baby's en peuters. 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

9 Kerkfabriek Sint Rita. Goedkeuren eerste wijziging meerjarenplan (MJP) 2020-

2025. 

10 Kerkfabriek St-Salvator. Goedkeuren eerste wijziging meerjarenplan (MJP) 2020-

2025. 

11 Kerkfabrieken. Aktename eerste budgetwijziging 2020. 

12 Kerkfabrieken. Aktename budget 2021. 

13 Hervaststellen lijst nominatieve subsidies 2020. 

14 Vaststellen lijst nominatieve subsidies 2021. 

15 Meerjarenplanwijziging 2020-2025 deel stad. Vaststelling. 

16 Meerjarenplanwijziging 2020-2025 deel OCMW. Goedkeuring. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

17 Vragenkwartiertje. 

Besloten zitting 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

18 Cameratoezicht met bestuurlijke finaliteit in het kader van het bestrijden van 

sluikstorten. Aanwijzing bijkomende vaststeller en opsomming van de artikelen 

waarop deze inbreuken kan vaststellen.  

*** 

 

 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

1. Politieverordening van de burgemeester betreffende het digitaal karakter (met 

audiovisuele livestream) van de gemeenteraad van 14.12.2020 en de op 

die datum aansluitende OCMW-raad.  Bekrachtiging. 

De gemeenteraad, 



 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 30.11.2020 heeft de burgemeester bij toepassing van art. 134 par. 1 van de Nieuwe 

Gemeentewet (NGW) bij wijze van politieverordening het volgende beslist: 

 

“De gemeenteraad van de stad Harelbeke van maandag 14.12.2020 en de erop 

aansluitende OCMW-raad van dezelfde datum zal in zijn geheel een digitaal verloop 

kennen. 

 

De digitale raad moet, wat de openbare zitting betreft, openbaar te volgen zijn via een 

audiovisuele livestream. 

 

De webtoepassing van de gemeente communiceert hoe pers en publiek de vergadering 

kunnen volgen via deze livestream.” 

 

Deze politieverordening is uitgebreid gemotiveerd met verwijzing naar de heersende 

coronacrisis, de dringende aanbevelingen in dat verband én het MB van 28.10.2020 

houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te 

beperken zoals van kracht, MB dat ook dwingende en beperkende maatregelen oplegt. 

 

2. 
De gemeenten in het algemeen (zie art. 135 par. 2 van de Nieuwe Gemeentewet (NGW), 

inzonderheid art. 135 par. 2, tweede lid, 5° NGW wat de openbare gezondheid betreft) 

en de burgemeester in het bijzonder dienen in te staan voor de handhaving voor de 

openbare rust, de openbare orde en de openbare veiligheid.   

Tot de openbare orde en de openbare  veiligheid behoort, blijkens het aangehaalde 

artikel art. 135 par. 2, 5° NGW, ook de openbare gezondheid. Het behoort aldus tot de 

taak en bevoegdheid van de gemeente tot het nemen van passende maatregelen om 

epidemieën, zoals de ernstige dreiging die het COVID-19-virus met zich meebrengt, te 

voorkomen. 

 

De gemeenteoverheden kunnen op grond van deze algemene politiebevoegdheid 

maatregelen nemen om de openbare orde in de gemeente te verzekeren. Deze 

bevoegdheid komt in eerste orde toe aan de gemeenteraad, behoudens in gevallen van 

hoogdringendheid. 

Blijkens artikel 134 par. 1 van de Nieuwe Gemeentewet kan de burgemeester immers in 

geval van oproer, kwaadwillige samenscholing, ernstige stoornis van de openbare rust of 

iedere andere onvoorziene gebeurtenis politieverordeningen maken indien het geringste 

uitstel gevaar of schade zou kunnen opleveren voor de inwoners. 

Indien de burgemeester van deze bevoegdheid gebruik maakt moet hij de redenen 

opgeven op grond waarvan hij heeft gemeend zich niet tot de gemeenteraad te moeten 

wenden. 

Dergelijke verordeningen van de burgemeester vervallen indien ze niet in eerstvolgende 

gemeenteraad worden bekrachtigd tenzij de situatie, wanneer de gemeenteraad 

samenkomt, voorbij zou zijn.  In dit laatste geval moet de burgemeester kennis geven 

van de politieverordening aan de gemeenteraad in eerstvolgende zitting. 

 

3. 

 

De gemeenteraad heeft kennis genomen van de onder 1. aangehaalde 

politieverordening. 

 

Ingevolge het aangehaalde artikel 134 par. 1 moet, aangezien de situatie die de 

burgemeester heeft geregeld nog niet voorbij is (met name de zitting van de 



gemeenteraad van 14.12.2020 en ook de aansluitende vergadering van de OCMW-raad), 

de politieverordening van de burgemeester aangehaald onder 1. hiervoor ter 

bekrachtiging worden voorgelegd.  De gemeenteraad moet deze politieverordening in 

eerstvolgende zitting bekrachtigen, anders vervalt ze dadelijk. 

 

In de motivering van zijn verordening van 30.11.2020 heeft de burgemeester op een 

afdoende en duidelijke wijze aangegeven hoe de voorwaarden om de onder 1. 

aangegeven beslissing te nemen zijn voldaan. 

 

De gemeenteraad sluit zich formeel aan bij deze motivering die voor zoveel als nodig en 

gezien vanuit de positie van de gemeenteraad als hernomen moet worden beschouwd. 

 

4. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van art. 134 par. 1 NGW. 

 

5. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale bepalingen: 

- artikel 119bis, 134 par. 1 en art. 135 par. 2, tweede lid 5° NGW van de Nieuwe 

Gemeentewet; 

- de wet van 24.06.2013 betreffende de wet van gemeentelijke administratieve 

sancties; 

- het  decreet lokaal bestuur inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 279 par. 2, 285, 286 en 330. 

Om deze redenen; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

De gemeenteraad bekrachtigt de politieverordening van de burgemeester van 

30.11.2020 om de gemeenteraad van de stad Harelbeke van maandag 14.12.2020 en de 

erop aansluitende OCMW-raad van dezelfde datum in zijn geheel een digitaal verloop te 

laten  kennen en waarbij de digitale raad, wat het openbaar gedeelte betreft, openbaar 

moet te volgen zijn via een audiovisuele livestream en de webtoepassing van de 

gemeente communiceert hoe pers en publiek de vergadering kunnen volgen via deze 

livestream. 

 

Artikel 2: 

 

Deze bekrachtiging zal onmiddellijk bekendgemaakt worden overeenkomstig artikel 286 

van het decreet lokaal bestuur (DLB).   

 

De bekendmaking zal worden aangetekend in het register van de bekendmakingen 

vermeld in art. 288 van het DLB. 

 

Op hetzelfde ogenblik als de bekendmaking zal deze beslissing overeenkomstig art. 330 

van het DLB  worden meegedeeld aan de toezichthoudende overheid via het digitaal 

loket. 

 

Deze beslissing zal overeenkomstig art. 285 DLB ook worden opgenomen in de 

besluitenlijst van de burgemeester op de webtoepassing van de stad. 

 

Artikel 3: 

 

Van deze bekrachtiging zal kennis gegeven worden aan: 



- de lokale politie; 

- het parket van de procureur des Konings van West-Vlaanderen, afdeling Kortrijk; 

- de provinciegouverneur; 

- de deputatie van West- Vlaanderen; 

- de griffie van de politierechtbank West Vlaanderen afdeling Kortrijk 

- de griffie van de Rechtbank van West -Vlaanderen afdeling Kortrijk. 

Artikel 4: 

 

Tegen dit besluit kan door iedere belanghebbende per aangetekende brief een beroep tot 

nietigverklaring, al dan niet vergezeld van een beroep tot schorsing, worden ingesteld bij 

de afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State, Wetenschapsstraat 33 te 1040 

Brussel, binnen een termijn van zestig dagen ingaande de dag nadat het besluit werd 

bekendgemaakt. Het verzoekschrift moet voldoen aan de voorwaarden gesteld door de 

gecoördineerde wetten van 12.01.1973 op de Raad van State en het besluit van de 

Regent van 23.08.1948 tot regeling van de rechtspleging voor de afdeling administratie 

van de Raad van State zoals van kracht.  Het beroep kan ook ingesteld worden via de 

elektronisch procedure via de website http://eproadmin.raadvst-consetat.be/. 

2. CVBA Mijn Huis. Voordracht vervangende bestuurder in de raad van bestuur 

namens de stad Harelbeke. 

De gemeenteraad, 

 

Ingevolge de algehele vernieuwing van de gemeenteraad per 02.01.2019 werd in de 

gemeenteraad van 18.02.2019 overgegaan tot aanduiding van de 

stadsvertegenwoordiging in de bovengemeentelijke instellingen waaronder ook CVBA 

Mijn Huis valt.  

 

De heer Steven Decaluwe, 1ste vertegenwoordiger in de raad van bestuur van Mijn Huis, 

diende zijn ontslag in als vertegenwoordiger en dient te worden vervangen.  

 

Blijkens art. 13 van de statuten van CVBA Mijn Huis vervalt het mandaat van een 

bestuurder van een openbaar bestuur op verzoek van het openbaar bestuur dat de 

bestuurder heeft voorgedragen, aan de vennootschap betekend bij aangetekende brief. 

 

Er worden verder geen speciale voorwaarden gesteld voor dit mandaat.  De bestuurder 

wordt door de eerstvolgende algemene vergadering benoemd. Ondertussen heeft de raad 

van bestuur het recht in een voorlopige invulling te voorzien. 

 

Het college stelt de heer Ludo Depuydt voor als vervanger 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432 en 34 tweede lid, 2°;  

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- Gemeenteraadsbesluit van 18.02.2019 aangaande de aanstelling van de 

vertegenwoordigers van de bovengemeentelijke instellingen waaronder Mijn Huis; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting via audiovisuele livestream over tot de stemming betreffende de 

aanstelling van een 1ste vertegenwoordiger van de stad in de raad van bestuur van Mijn 

Huis en verder voor de duur van de legislatuur; 

http://eproadmin.raadvst-consetat.be/


 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 
Artikel 1: 
 
De heer Ludo Depuydt, Nijverheidsstraat 8, 8530 Harelbeke, die de volstrekte 
meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als 
1ste vertegenwoordiger van de stad in de raad van bestuur van CVBA Mijn Huis en verder 
voor de duur van de legislatuur. 
 
Deze aanstellingsbeslissing geldt als verzoek zoals hiervoor in het kader van art. 13 van 
de statuten van CVBA Mijn Huis. 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal per email en aangetekend overgemaakt worden aan 

de CVBA Mijn Huis, ter attentie van Piet Decavele (piet.decavele@acv-csc.be). 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

3. Gemeentelijk reglement inzake beperking geldigheidsduur 

conformiteitsattesten. Aanpassing door hervaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

De stad Harelbeke zet via de intergemeentelijke samenwerking Woonwijs in op de 

kwaliteit van het huurpatrimonium. Wanneer een woning maximaal 14 strafpunten krijgt 

op het technisch verslag dat door Wonen-Vlaanderen wordt gebruikt en voldoet aan de 

rookmeldersverplichting, kan de gemeente voor deze woning een conformiteitsattest 

uitreiken.  

 

Opdat eigenaars van huurwoningen met een conforme woning, maar met een aanzienlijk 

aantal resterend strafpunten, de kwaliteit van hun huurwoning verder zouden opvolgen, 

keurde de gemeenteraad op 15.05.2017 het gemeentelijk reglement inzake beperking 

van de geldigheidsduur van conformiteitsattesten’ goed. 

 

De geldigheidsduur van de conformiteitsattesten is volgens het huidig reglement beperkt 

aan de hand van het aantal resterende strafpunten: 

 

- 10 jaar (bij 0 t.e.m. 8 resterende strafpunten); 

- 5 jaar (bij 9 t.e.m. 14 resterende strafpunten). 

2. 

 

Op 01.01.2021 wordt de Vlaamse Codex Wonen van 2021 van kracht. Die codex komt er 

in uitvoering van artikel 112 van het decreet van 15.07.1997 houdende de Vlaamse 

Wooncode, dat de Vlaamse regering de bevoegdheid gaf om de regels op het woonbeleid, 

het grond- en pandenbeleid, het grond- en woonbeleid in Vlaams-Brabant, het Fonds ter 

mailto:piet.decavele@acv-csc.be


bestrijding van de uithuiszettingen, en de woonwagen- en doortrekkersterreinen bijeen 

te brengen in één wetboek (BVR van 17.07.2020 tot wijziging van diverse decreten en 

besluiten van de Vlaamse Regering naar aanleiding van de codificatie van de decreten 

betreffende het Vlaamse woonbeleid, B.S 17.11.2020). 

 

Een conformiteitsattest heeft volgens de Vlaamse Codex Wonen (vanaf 2021 opvolger 

van de Vlaamse Wooncode) een standaard geldigheidsduur van 10 jaar. De codex 

voorziet de mogelijkheid dat de gemeenteraad de geldigheidsduur beperkt.  

 

Het subsidiedossier van ‘Interlokale Vereniging Woonwijs’ voor de periode 2020-2025 

omschrijft dat de woonwijsgemeenten een verordening hebben waarbij de 

geldigheidsduur van het conformiteitsattest in bepaalde situaties beperkt wordt.  

 

Door het wegvallen van het huidig strafpuntensysteem eind 2020, zal een 

conformiteitsattest niet langer op basis van (het ontbreken van) strafpunten toegekend 

worden. Een woning mag in het nieuwe systeem vanaf 2021 maximum 6 kleine 

resterende gebreken hebben om als conform gecatalogeerd te worden. 
 

Omwille van deze methodiekwijziging dient het gemeentelijk reglement  

aangepast te worden.  

 

3. 

 

Wonen Vlaanderen adviseert om de geldigheid te beperken op basis van ‘type gebreken - 

categorie I - vocht’. Dergelijke vochtproblemen kunnen namelijk binnen de 10 jaar 

uitmonden in gebreken categorie II of III, wat leidt tot  een advies 

ongeschiktheid/onbewoonbaarheid. 

 

Volgens een ruwe inschatting zal een derde van de conformiteitsattesten wegens de 

vochtquotering beperkt worden in geldigheid (vergelijkbaar met de impact van de huidige 

parameters). 

 

Opdat eigenaars van de ‘vochtproblemen van hun huurwoningen’ op kortere termijn 

verder zouden opvolgen, wordt voorgesteld om de geldigheidsduur te beperken als volgt: 

 

- het conformiteitsattest heeft een geldigheidsduur van 10 jaar indien het 

conformiteitsattest maximaal 6 kleine gebreken vermeldt. 

- het conformiteitsattest heeft een geldigheidsduur van 5 jaar indien het 

conformiteitsattest als klein gebrek ‘vocht’ vermeldt. 

De geldigheidsduur van reeds uitgereikte conformiteitsattesten blijft onveranderd.  
 

Het reglement voorziet daarnaast conformiteitsattesten van kamers met ‘vochtquotering’ 

eveneens te beperken in tijd. 

 

4. 

 

De principes van dit reglement werden afgetoetst met het dagelijks bestuur van 

Woonwijs. 

 

Het college van burgemeester en schepenen ging in zitting van 24.11.2020 principieel 

akkoord met het voorgestelde reglement. 
 

5. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van art. 41 tweede lid, 2° van het decreet lokaal 

bestuur (DLB)  
 



6. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) in het bijzonder en zonder zich hiertoe te willen 

beperken de artikels 40, 41 tweede lid, 2° en 286, par. 1°, 287, 288 en 330;  

- de Vlaamse Wooncode van 15.07.1997 en later wijzigingen in het bijzonder en 

zonder zich hiertoe te beperken artikels 7 tot en met 10; 

- het besluit van de Vlaamse regering (BVR) van 17.07.2020 tot wijziging van 

diverse decreten en besluiten van de Vlaamse Regering naar aanleiding van de 

codificatie van de decreten betreffende het Vlaamse woonbeleid, B.S 17.11.2020; 

- de Vlaamse Codex Wonen van 2021 zoals van kracht vanaf 01.01.2021 in het 

bijzonder en zonder zich hiertoe te beperken ‘boek 3 woningkwaliteitsbewaking, 

deel 3 conformiteitsattest’. 

 

7. 

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- de gemeenteraadsbeslissing van 15.05.2017 inzake de beperking van de 

geldigheidsduur van conformiteitsattesten. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met 26 stemmen voor, 3 stemmen tegen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het gemeentelijk reglement inzake de beperking van de geldigheidsduur van 

conformiteitsattesten wordt onder deze titel via hervaststelling aangepast als volgt: 

 

Artikel 1: 

Voor de toepassing van dit reglement wordt verstaan onder: 

 

− woning: elk onroerend goed of deel ervan dat hoofdzakelijk bestemd is voor 

de huisvesting van een gezin of alleenstaande. 

− kamer: een woning waarin een toilet, een bad of douche of een 

kookgelegenheid ontbreken en waarvan de bewoners voor een of meer van 

die voorzieningen aangewezen zijn op de gemeenschappelijke ruimten in of 

aansluitend bij het gebouw waarvan de woning deel uitmaakt. 

− conformiteitsattest:  attest, kosteloos afgeleverd door de burgemeester of 

door de gewestelijk ambtenaar, waaruit blijkt dat de woning/kamer voldoet 

aan de woningnormen zoals vermeld in de Vlaamse Wooncode/Vlaamse Codex 

Wonen.  Het conformiteitsattest vermeldt enerzijds de maximale 

bezettingsnorm van de woning en anderzijds het aantal resterende gebreken 

dat de woning scoorde (op basis van het technisch verslag van Wonen-

Vlaanderen). 
 

Artikel 2 : 

 



§1 Het conformiteitsattest heeft een geldigheidsduur van 10 jaar indien het 

conformiteitsattest maximaal 6 kleine gebreken vermeldt. 

 

§2 Het conformiteitsattest heeft een geldigheidsduur van 5 jaar indien het 

conformiteitsattest als klein gebrek ‘vocht’ vermeldt. 

 

Artikel 3: 

 

De geldigheidsduur van eerder uitgereikte conformiteitsattesten blijft onveranderd.  

 

Artikel 2: 

 

Dit reglement treedt in werking op 01.01.2021 en geldt voor onbepaalde duur. 

 

Het vervangt, vanaf het ogenblik van de inwerkingtreding het gemeentelijk reglement 

inzake de beperking van de geldigheidsduur van conformiteitsattesten, goedgekeurd door 

de gemeenteraad van 15.05.2017.  

 

Artikel 3: 

 

Dit reglement zal worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 286 en 287 van het 

decreet lokaal bestuur (DLB). 

 

Op dezelfde dag als de bekendmaking zal de toezichthoudende overheid via het digitaal 

loket op de hoogte worden gebracht. 

4. Gemeentelijk reglement 'kwaliteitslabel private huurwoning'. Opheffing. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 15.05.2017 keurde de gemeenteraad het reglement kwaliteitslabel private 

huurwoningen goed.  

 

Het doel van dit label was vooreerst om het conformiteitsattest bekender te maken bij de 

bevolking. Hierbij was het (en is het nog altijd) het de bedoeling om verhuurders te 

overtuigen een conformiteitsattest aan te vragen en niet te wachten tot er een klacht 

komt van de huurder.  

 

Anderzijds wou men ook het conformiteitsattest bekend maken bij huurders, zodat ze er 

bij hun zoektocht naar een huurwoning bij de verhuurder om kunnen vragen.  

 

2. 

 

Het kwaliteitslabel gaat verder dan een conformiteitsattest en had de intentie 

verhuurders te motiveren om net een stapje verder te gaan dan wat wettelijk verplicht 

is. 

 

Het kwaliteitslabel kan tot op vandaag zowel in Harelbeke als in Kuurne aangevraagd 

worden. Het label kan uitgereikt worden voor woningen die voldoende energiezuinig zijn 

en waarvoor er een conformiteitsattest met 5 resterende strafpunten kan worden 

uitgereikt.  

 

3. 

 



Door het wegvallen van het  strafpuntensysteem eind 2020 (zie het vorig dagordepunt), 

en de in gebruikname van de nieuwe technische verslagen vanaf 2021 werd het 

gemeentelijk reglement kwaliteitslabel private huurwoningen geëvalueerd.  

 

Uit de evaluatie van het kwaliteitslabel en de uitreiking hiervan tot nog toe, volgt dat het 

aangewezen is het gemeentelijk reglement op te heffen.  Het volgende zet daartoe aan. 

 

3.1. 

 

Uit de praktijk blijkt dat eigenaars nauwelijks het kwaliteitslabel voor hun woning 

aanvragen en het desgevallend ook niet gebruikt wordt als een soort promotiemiddel bij 

verhuur. Sinds de invoering van het kwaliteitslabel werden er voor Harelbeke en Kuurne 

samen slechts een 5-tal kwaliteitslabels door eigenaars zelf aangevraagd.  

 

Ondanks de geringe interesse, werden er toch reeds een 65-tal kwaliteitslabels uitgereikt 

(39 in Harelbeke en 26 in Kuurne).  Het merendeel hiervan werd bij de ‘introductie van 

het label in 2017’ met terugwerkende kracht en basis van eerder uitgereikte 

conformiteitsattesten uitgereikt (respectievelijk 20 in Harelbeke en 19 in Kuurne). 

 

Tijdens het lopende kalenderjaar 2020 werd nog geen enkel kwaliteitslabel aangevraagd. 

Wel werden er 2 labels spontaan toegekend (situatie op 17.11.2020). 

Daartegenover zit het aantal aanvragen voor een conformiteitsattest door de eigenaars in 

stijgende lijn. Zo werden er sinds de introductie van het kwaliteitslabel voor Harelbeke 

een 70-tal conformiteitsattesten door eigenaars zelf aangevraagd (en 38-tal in Kuurne). 

 

3.2. 

Door de strengere woningkwaliteitsnormen, kunnen er in de toekomst niet langer 

conformiteitsattesten worden toegekend aan woningen die niet voldoen aan de minimale 

isolatienormen. Conformiteitsattesten spelen m.a.w. meer in op het aspect 

energiezuinigheid. Hierdoor kunnen conformiteitsattesten op zich meer en meer als 

kwaliteitslabels geïnterpreteerd worden. 

 

3.3. 

 

Aangezien tevens het invoeren van een conformiteitsverplichting gepland staat, is het 

aangewezen om te streven naar een eenduidig label namelijk het conformiteitsattest.  

 

3.4. 

 

Concluderend: aangezien het gemeentelijk kwaliteitslabel niet langer relevant is, wordt 

voorgesteld het gemeentelijk reglement eind 2020 op te heffen en volop in te zetten op 

het conformiteitsattest. 

 

4. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van art. 41 tweede lid, 2° van het decreet lokaal 

bestuur (DLB)  
 

5. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) in het bijzonder en zonder zich hiertoe te willen 

beperken de artikels 40, 41 tweede lid, 2° en 286, par. 1°, 287, 288 en 330;  

- de Vlaamse Wooncode van 15.07.1997 en later wijzigingen in het bijzonder en 

zonder zich hiertoe te beperken artikels 7 tot en met 10; 



- het besluit van de Vlaamse regering (BVR) van 17.07.2020 tot wijziging van 

diverse decreten en besluiten van de Vlaamse Regering naar aanleiding van de 

codificatie van de decreten betreffende het Vlaamse woonbeleid, B.S 17.11.2020; 

- de Vlaamse Codex Wonen van 2021 zoals van kracht vanaf 01.01.2021 in het 

bijzonder en zonder zich hiertoe te beperken ‘boek 3 woningkwaliteitsbewaking, 

deel 3 conformiteitsattest’. 

 

6. 

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- de gemeenteraadsbeslissing van 15.05.2017 betreffende het reglement 

kwaliteitslabel private huurwoningen. 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het gemeentelijk reglement kwaliteitslabel private huurwoningen, goedgekeurd door de 

gemeenteraad op 15.05.2017, wordt opgeheven met ingang van 01.01.2021. 

 

Artikel 2:  

Deze beslissing zal worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 286 en 287 van het 

decreet lokaal bestuur (DLB). 

 

Op dezelfde dag als de bekendmaking zal de toezichthoudende overheid via het digitaal 

loket op de hoogte worden gebracht. 

 

5. Kaderovereenkomst en bijlagen in het kader van het collectieve 

investeringstraject en kazerneringsproject in samenwerking met 

hulpverleningszone Fluvia.  Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

De stad Harelbeke is lid van hulpverleningszone Fluvia waarbinnen over de 

gemeentegrenzen heen in een netwerk van brandweerposten op verschillende 

vlakken wordt samengewerkt. 

 

De stad Harelbeke en de steden en gemeenten Anzegem, Avelgem, Deerlijk, 

Kortrijk, Kuurne, Ledegem, Lendelede, Menen, Waregem, Wevelgem en 

Zwevegem (hierna gezamenlijk de “Steden en Gemeenten” genoemd) zijn houder 

van rechten met betrekking tot welbepaalde onroerende goederen die als 

kazerne-infrastructuur dienst doen (de “Kazerne-infrastructuur”), gelegen in de 

provincie West- Vlaanderen, als volgt (situatie op 31.12.2019): 

 



Nr. Type Adres Kadastrale 
beschrijving 

Rechthebbende Aard van recht Benaming (voor 
toepassing van de 
Kaderover-
eenkomst) 

Categorie 

1 Kazerne Rekkemstraat 64, 
8930 
Menen 

Menen, 3e 
afdeling, sectie A - 
deel van 95 v 

Stad Menen Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Lauwe 

3 

2 Kazerne Twee- 
Bruggenstraat 2, 
8530 
Harelbeke 

Harelbeke, 1e 
afdeling, sectie A - 
1078 g 

Stad Harelbeke Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Harelbeke 

3 

3 Kazerne Weggevoerden 
plein 8, 8520 
Kuurne 

Kuurne, 1e 
afdeling, sectie C - 
292 f 

Gemeente Kuurne Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Kuurne 

3 

4 Kazerne Weversstraat 11, 
8790 
Waregem 

Waregem, 1e 
afdeling, sectie C - 
495 z 

Stad Waregem Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Waregem 

3 

5 Kazerne Vichtesteenwe g 
220, 8540 
Deerlijk 

Deerlijk, 1ste 
afdeling, sectie B, 
nummers 1268/A 
P0000, 1268/B 
P0000, 1268/C 
P0000, 1268/D 
P0000 
en 1268/E 
P0000, met een 
totale 
oppervlakte 
volgens het 
Kadaster van 
59a 88ca 

Gemeente 
Deerlijk en 
gemeente 
Anzegem, elk 
voor de 
onverdeelde 
helft 

Volle 
eigendom 

Nieuwe 
Kazerne- 
infrastructuur 
Deerlijk- 
Anzegem 

1 

6 Kazerne Ommegangstr aat 1, 
bus Z, 8550 
Zwevegem 

Zwegevem, 1e 
afdeling, sectie B - 
92 f2 

Gemeente 
Zwevegem 

Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Zwevegem 

3 

7 Kazerne Doorniksestee nweg 
214, bus 
A, 8500 
Kortrijk 

Kortrijk, 4e 
afdeling, sectie D - 
16e 

Stad Kortrijk Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Kortrijk 

3 

8 Kazerne Waterven 1, 
bus A, 8501 Kortrijk 

Kortrijk, 8e afd, 
sectie C- 1049 f 

Stad Kortijk Huurrecht tot 
en met 
30 juni 2022 
jaarlijks 
opzegbaar 
door de Stad 
Kortrijk 

Kazerne- 
infrastructuur 
Heule 

3 

9 Kazerne Winkelsestraat 15, 
8860 
Lendelede 

Lendelede, 1e 
afdeling, sectie C - 
103 g 

Gemeente 
Lendelede 

Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Lendelede 

3 

10 Kazerne Oudenaardses 
teenweg 50, 
8580 Avelgem 

Avelgem, 1e 
afdeling, sectie A - 
1269 m & 1269 n 

Gemeente 
Avelgem 

Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Avelgem 

3 

11 Kazerne Liebaardstraat 258, 
8791 
Waregem 

Waregem, 4e 
afdeling, sectie A - 
429 r2 

Stad Waregem Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Beveren-Leie 

3 



12 Kazerne Kloosterstraat 6, 
bus A, 8880 
Ledegem 

Ledegem, 3e 
afdeling, sectie B - 
185 d 

Gemeente 
Ledegem 

Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Ledegem 

3 

13 Kazerne Rekkemsestra at 54, 
8510 
Kortrijk 

Kortrijk, 6e 
afdeling, sectie A - 
136 r5 

Stad Kortrijk Gebruikrec ht 
tot en met 20 
december 
2021 

Kazerne- 
infrastructuur 
Marke 

3 

14 Kazerne Krommebeeks traat   
34, bus 
A, 8930 Menen 

Menen, 2e 
afdeling, sectie B - 
227 a2 

Stad Menen Volle 
Eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Menen 

1 

15 Kazerne Nieuwe Markt 3, 
8560 
Wevelgem 

Wevelgem, 2e 
afdeling, sectie B - 
704n/2 

Gemeente 
Wevelgem 

Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Wevelgem 

3 

16 Kazerne Hondschotestr aat 
100A, 8560 
Wevelgem 

Wevelgem, 3e 
afdeling, sectie A - 
455 e3 

Gemeente 
Wevelgem 

Volle 
eigendom 

Kazerne- 
infrastructuur 
Gullegem 

3 

17 Kazerne [Gentseweg - 
Tapuyt, Waregem 
(Sint-Eloois- 
Vijve)] 

Waregem, 
afdeling   6, 
sectie A, nr. 
267/K/2 P0000, 
 nr. 
268/E P0000 
en nr. 
267/H/2/P0000 
, met een 
totale oppervlakte 
volgens  het 
Kadaster   van 
66a 32ca 

Stad Waregem Volle 
eigendom 

Nieuwe 
Kazerne- 
infrastructuur 
Waregem 

1 

 

2. 

 

Fluvia was tot 2019 houder van een kosteloos gebruiksrecht met betrekking tot 

elk van deze onroerende goederen (uitgezonderd de grond) deel uitmakend van 

de Kazerne-infrastructuur (uitgezonderd het onroerend goed hierboven vermeld 

onder nr. 5). 

 

De Kazerne-infrastructuur zoals hierboven vermeld onder de nrs. 1 tot en met 16 

(uitgezonderd de onroerende goederen vermeld onder de nrs. 5 en 14, dewelke 

behoren tot Categorie 1) behoren tot Categorie 3. 

 

3. 

 

Fluvia en de Steden en Gemeenten hebben vastgesteld dat de huidige 

organisatie van de Kazerne-infrastructuur suboptimaal is en dat verregaande 

investeringen noodzakelijk zijn om de Kazerne-infrastructuur te kunnen laten 

voldoen aan de noden van de zone in de huidige technische en organisatorische 

context. 

 

Fluvia en de Steden en Gemeenten wensen de bestaande juridische structuur 

betreffende de Kazerne- infrastructuur te wijzigen om operationeel te kunnen 

optimaliseren. 

 



In dit verband is door de Steden en Gemeenten en Fluvia gezamenlijk een 

kaderovereenkomst opgesteld (hierna de “Kaderovereenkomst”). 

 

4. 

 

Fluvia en de Steden en Gemeenten hebben, teneinde de voormelde doelstelling 

te bereiken, gezamenlijk geopteerd voor een traject van collectieve investering 

door Fluvia, mits maximale validering van de inspanningen van de onderscheiden 

Steden en Gemeenten, waarbij: 

 

In een eerste fase: de Steden en Gemeenten rechten op de gronden behouden 

waarop de infrastructuur zich bevindt of waarop nieuwbouw zal gebeuren, maar 

door de Steden en Gemeenten aan Fluvia een recht van opstal wordt verleend op 

hetzij de bestaande infrastructuur hetzij de grond met het oog op de constructie 

van nieuwe infrastructuur door Fluvia, hetgeen de Steden en Gemeenten toelaat 

om gedragen inspanningen te valideren of het valorisatiepotentieel van de 

gronden ultiem te behouden; en 

 

In een latere fase: Fluvia een recht van opstal kan verwerven op bestaande, oude 

infrastructuur welke initieel niet in opstal werd gegeven en Fluvia wenst te 

renoveren. 

 

(hierna het “Collectieve Investeringstraject”) 

 

5. 

 

Voormeld Collectieve Investeringstraject, zoals hierboven beschreven, hangt 

samen met een investeringstraject dat over meerdere jaren loopt en zal 

gefinancierd worden via de zgn. dotatie 2.0, dewelke een investeringscomponent 

zal bevatten. 

 

Er worden in de Kaderovereenkomst drie categorieën van onroerende goederen 

onderscheiden en gedefinieerd: 

 

- Categorie 1: “sites bestaande uit constructies op en met grond, 

gelegen te Menen, Deerlijk-Anzegem en Waregem, waarbij de 

desbetreffende steden en gemeenten zijn opgetreden/optreden als 

bouwheer van reeds bestaande/in oprichting zijnde/nog op te richten 

constructies bestaande in kazerne-infrastructuur en waar er op een 

later ogenblik, en mits uitoefening van een aan Fluvia verleende call-

optie, door de betrokken stad en/of gemeente een 

eigendomsoverdragend opstalrecht zal worden gevestigd ten voordele 

van Fluvia met betrekking tot voormelde constructies, in het bijzonder 

omvattend de Kazerne-infrastructuur Menen, de Nieuwe Kazerne-

infrastructuur Deerlijk-Anzegem en de Nieuwe Kazerne-Infrastructuur 

Waregem.” 

 

- Categorie 2: “sites bestaande uit braakliggende grond(en) (eventueel 

na geplande afbraak in het kader van herontwikkeling) waar er op een 

later ogenblik, en mits uitoefening van een aan Fluvia verleende call-

optie, door de betrokken stad, gemeente een opstalrecht zal worden 

gevestigd op deze grond(en) ten voordele van Fluvia, op grond 

waarvan Fluvia de toelating zal hebben om op eigen risico en kosten op 

deze grond(en) over te gaan tot oprichting van constructies, in het 



bijzonder omvattend de gronden beschreven in Bijlage 1.1 alsmede de 

Weerhouden Categorie 2 Gronden, zoals bedoeld in Artikel 5.2.2.” 

 

- Categorie 3: “sites bestaande uit constructies bestaande in kazerne-

infrastructuur op en met grond, waarvan Fluvia tot 2019 de constructies 

kosteloos bezette op grond van een gebruiksovereenkomst voor 

onbepaalde duur afgesloten met de betrokken stad en/of gemeente, in 

het bijzonder omvattend de Kazerne-infrastructuur waarvan sprake in 

overweging (A) onder de nrs. 1 tot en met 16 (uitgezonderd nrs. 5 en 

14 welke behoren tot Categorie 1).” 

 

De gemeenschappelijke bedoeling van de Steden en Gemeenten en Fluvia 

bestaat er aldus in om in lijn met het Collectieve Investeringstraject: 

 

- een call-optie te vestigen in het voordeel van Fluvia met betrekking tot 

Categorie 1 (met onmiddellijke ingang) en met betrekking tot Categorie 

2 (op termijn) (hierna “Call-optie”), om in haar voordeel een 

(naargelang het geval, eigendomsoverdragend) opstalrecht te doen 

vestigen, overeenkomstig de voorwaarden zoals in de 

Kaderovereenkomst beschreven (hierna “Opstalrecht”); 

 

- in afwachting van de inwerkingtreding van het (eigendomsoverdragend) 

opstalrecht met betrekking tot Categorie 1, alvast een kosteloos recht 

van gebruik te vestigen in het voordeel van Fluvia voor een periode die 

aanvangt op 1 januari 2020, zowel voor wat betreft de Kazerne-

infrastructuur Menen, als voor wat betreft de Kazerne-infrastructuur 

Waregem, Kazerne-infrastructuur Beveren-Leie en respectievelijk de 

Nieuwe Kazerne- infrastructuur Deerlijk–Anzegem, en van rechtswege 

zal eindigen op datum van inwerkingtreding van het desbetreffende 

(eigendomsoverdragend) opstalrecht, overeenkomstig de voorwaarden 

zoals in de Kaderovereenkomst beschreven (hierna “Kosteloos recht 

van gebruik”); 

 

- een put-optie (met onmiddellijke ingang) te vestigen in het voordeel 

van de Steden en Gemeenten, waaraan zij te allen tijde eenzijdig 

kunnen verzaken, met betrekking tot de onroerende goederen zoals 

vermeld onder de nrs. 2, 3, 9, 10, 12, 15 en 16, ofte de onroerende 

goederen van Categorie 3 uitgezonderd de kazerne-infrastructuur 

Heule, de kazerne-infrastructuur Marke en de kazerne-infrastructuur uit 

Categorie 3 van die gemeenten ten aanzien van wie reeds een project 

is geïdentificeerd in Categorie 1 of in Categorie 2 aangeduid in de 

Bijlagen 1.1. en 1.2. (Put-optie) om t.a.v. Fluvia een 

eigendomsoverdragend opstalrecht te doen vestigen, overeenkomstig 

de voorwaarden zoals in de Kaderovereenkomst beschreven (hierna 

“Opstalrecht”); 

 

- in afwachting van (i) de verzaking aan of niet-tijdige uitoefening van de 

put-optie of (ii) van de inwerkingtreding van het 

eigendomsoverdragend opstalrecht met betrekking tot Categorie 3 in 

uitvoering van voormelde put-optie of (iii) van het huurrecht met 

betrekking tot onroerende goederen hierboven vermeld onder de nrs. 



1, 4, 6, 7, 8, 11 en 13, alvast een kosteloos recht van gebruik te 

bevestigen in het voordeel van Fluvia voor wat betreft de kazerne-

infrastructuur van Categorie 3 voor een periode die aanvangt op 1 

januari 2020 en van rechtswege zal eindigen op datum van (i) de 

verzaking aan of niet-tijdige uitoefening van de put-optie of (ii) van 

inwerkingtreding van het desbetreffende (eigendomsoverdragend) 

opstalrecht of (iii) op 1 januari 2021 met betrekking tot onroerende 

goederen hierboven vermeld onder de nrs. 1, 4, 6, 7, 8, 11 en 13, 

overeenkomstig de voorwaarden zoals hierna beschreven (hierna 

“Kosteloos recht van gebruik”); 

 

- in geval van (i) verzaking aan of niet-tijdige uitoefening van de put-

optie of (ii) t.a.v. de kazerne-infrastructuur van Categorie 3 waarvoor 

geen put-optie zal worden gevestigd, zijnde de onroerende goederen 

hierboven vermeld onder de nrs. 1, 4, 6, 7, 8, 11 en 13, een huurrecht 

te vestigen in het voordeel van Fluvia (behoudens uitzonderingen zoals 

hierna beschreven), (hierna “Huurrecht”), waarbij aan Fluvia in het 

bijzonder een call- optie zal worden verleend (hierna “Call-optie”) om 

in haar voordeel een (eigendomsoverdragend) opstalrecht te doen 

vestigen (hierna “Opstalrecht”) op de desbetreffende Categorie 3 

goederen (uitgezonderd Kazerne-infrastructuur Heule en Kazerne-

infrastructuur Marke waarvoor wel een nieuwe huur- respectievelijk 

gebruiksovereenkomst zal worden afgesloten, maar waarop geen 

dergelijke call-optie zal worden verleend), overeenkomstig de 

voorwaarden zoals in de Kaderovereenkomst beschreven; 

 

met dien verstande dat, telkens wanneer er in onderhavige overeenkomst 

sprake is van een ‘opstalrecht’, dit recht zal worden gevestigd met 

betrekking tot het volume op, boven en onder de desbetreffende grond, in 

voorkomend geval met inbegrip van de bestaande constructies, doch 

zonder dat aan Fluvia, in haar hoedanigheid van opstalhouder, enig recht 

wordt verleend met betrekking tot de grond zelf. 

 

Bij mail van 29.11.2020 bevestigde Fluvia dat ook de stad Harelbeke voor 

de kazerne in de Twee-Bruggenstraat de putoptie kan lichten of er aan kan 

verzaken in welk geval er ook voor Harelbeke een huurrecht geldt. 

 

(hierna het “Kazerneringsproject”) 

 

6. 

 

Het Collectieve Investeringstraject en het Kazerneringsproject, zoals hierboven 

beschreven, gaan uit van een plan en visie voor een termijn van in totaal 

(minstens) achttien jaar oftewel drie beleidstermijnen van telkens zes jaar 

waarbij de Steden en Gemeenten en Fluvia erkennen en aanvaarden dat de 

investeringsprojecten voor de eerste zesjarige periode reeds concreet zijn 

afgelijnd en beschreven in de Kaderovereenkomst, terwijl er voor wat betreft de 

toekomstige investeringsprojecten, welke naar verwachting zullen worden 

gerealiseerd gedurende de 2de en 3de beleidstermijn van zes jaar, op datum van 

ondertekening van onderhavige Overeenkomst, hoogstens een indicatief budget 

gekend is. De Steden en Gemeenten nemen kennis van de beleidsnota, gevoegd 

als Bijlage 7 bij de Kaderovereenkomst, waaruit o.a. een inspanningsverbintenis 

blijkt tot realisatie van een vergelijkbaar aantal (lees: tussen drie en zes) 



investeringsprojecten gedurende de 2de en 3de beleidstermijn van zes jaar als 

hetgeen wordt voorzien gedurende de eerste beleidstermijn van zes jaar. 

 

De Kazerne-infrastructuur Menen werd opgericht door autonoom gemeentebedrijf 

Woonbedrijf Menen op grond van een recht van opstal aan haar verleend 

ingevolge opstalakte verleden voor het Comité van Aankoop Onroerende Kortrijk, 

instrumenterend ambtenaar Luc Bataillie, commissaris, op 15 mei 2014 (de 

Opstalakte Menen) en de Kazerne-infrastructuur Menen werd vervolgens aan de 

Stad Menen in leasing gegeven door autonoom gemeentebedrijf Woonbedrijf 

Menen ingevolge akte van onroerende leasing verleden door Mevrouw Martine 

Fournier, in haar hoedanigheid van burgemeester van de Stad Menen, op 7 

februari 2015 (de Leasingakte Menen). 

 

Gemeente Deerlijk en Gemeente Anzegem, zoals uiteengezet in overweging (B) 

onder het nr. 5, zijn samen volle eigenaar, elk voor de onverdeelde helft van de 

grond gelegen langs de Vichtesteenweg, ingevolge notariële akte van aankoop 

verleden voor notaris Wim Taelman op 17 februari 2017, waarbij Gemeente 

Deerlijk en Gemeente Anzegem vervolgens gezamenlijk zijn opgetreden als 

bouwheer in het kader van de bouw en ontwikkeling, op voormelde grond, van 

een onroerend complex bestaande in een nieuwe brandweerkazerne (de Nieuwe 

Kazerne- Infrastructuur Deerlijk-Anzegem). De Nieuwe Kazerne-Infrastructuur 

Deerlijk-Anzegem behoort tot Categorie 1. 

 

De Stad Waregem is volle eigenaar geworden van gronden gelegen te Waregem, 

Sint-Eloois- Vijve, volgens kadastraal uittreksel dd. 22 april 2020 ten Kadaster 

gekend onder Waregem, afdeling 6, sectie A, nr. 267/K/2 P0000, nr. 268/E P0000 

en nr. 267/H/2/P0000, met een totale oppervlakte volgens het Kadaster van 66a 

32ca, ingevolge notariële akte van aankoop verleden voor notaris Ronny 

Eeckhout op 26 april 2016, waarbij de Stad Waregem weldra zal optreden als 

bouwheer in het kader van de bouw en ontwikkeling, op voormelde gronden, van 

een onroerend complex bestaande in een nieuwe brandweerkazerne (de Nieuwe 

Kazerne- Infrastructuur Waregem). De Nieuwe Kazerne-Infrastructuur Waregem 

behoort tot Categorie 1. 

 

7. 

 

De zakelijke en persoonlijke rechten op de onroerende goederen waarop dit 

besluit betrekking heeft of zal hebben en die aan stad Harelbeke toebehoren 

kunnen enkel aan Fluvia worden overgedragen binnen de voorwaarden en 

modaliteiten hiertoe bepaald in het ontwerp van Kaderovereenkomst. Aldus wordt 

afgeweken van het principe dat onroerende goederen van een gemeente steeds 

worden vervreemd volgens de principes van mededinging en transparantie. Dit is 

gerechtvaardigd gelet op het specifieke karakter van het onroerend goed in 

kwestie en het feit dat het dient of zal dienen ter bescherming van de openbare 

veiligheid binnen stad Harelbeke en het feit dat stad Harelbeke slechts tot één 

hulpverleningszone, namelijk Fluvia, behoort. 

 

De Kaderovereenkomst heeft tot doel de modaliteiten en voorwaarden betreffende 

de Call-optie, het Opstalrecht, het Kosteloos recht van gebruik en het Huurrecht te 

bepalen en in het algemeen de afspraken vast te leggen die tussen Partijen zullen 

gelden in het kader van het Collectieve Investeringstraject en met betrekking tot 

het Kazerneringsproject. 

 

8. 

 

 



De Kaderovereenkomst en de bijlagen eraan werden formeel goedgekeurd door 

het Zonecollege en door de Zoneraad op 13 november 2020. 

 

Het verlijden van de notariële akten tot vestiging van het Opstalrecht betreffende 

Categorie 1, volgens de actuele planning, is bedoeld plaats te vinden in de 

maanden april, mei of juni 2021. 

 

9. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- de wet betreffende de civiele veiligheid van 15.05.2007, inzonderheid en zonder 

zich daartoe te willen beperken artikel 14; 

- het K.B. van 02.02.2009 tot vaststelling van de territoriale afbakening van de 

hulpverleningszones, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken 

artikel 10, 3°; 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) van 22 december 2017, inzonderheid en zonder 

zich daartoe te willen beperken de  artikel 2, 40 par. 1 en 41 tweede lid, 11°. 
 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Neemt kennis van het ontwerp van Kaderovereenkomst en de bijlagen eraan, namelijk 

 

- Bijlage 1.1 – Lijst reeds geschikt bevonden Categorie 2 – gronden; 

- Bijlage 1.2 – Plan houdende aanduiding van Site Lauwe-Marke Bramier; 

- Bijlage 1.3 – Plan houdende aanduiding van Site Kortrijk-Zwevegem Evolis; 

- Bijlage 2.1 – Template recht van gebruik (Deerlijk-Anzegem); 

- Bijlage 2.2 – Template recht van gebruik (Menen); 

- Bijlage 2.3 – Template recht van gebruik (Waregem); 

- Bijlage 2.4 – Template recht van gebruik (Categorie 3) 

- Bijlage 3.1 – Template huurovereenkomst (Categorie 3 met uitzondering 

van Kazerne- infrastructuur Heule en Kazerne-infrastructuur Marke); 

- Bijlage 3.2 – Template huurovereenkomst (Kazerne-infrastructuur Heule); 

- Bijlage 3.3 – Template huurovereenkomst (Kazerne-infrastructuur Marke); 

- Bijlage 4 – Algemene voorwaarden van het opstalrecht; 

- Bijlage 5 – Lijst van bestaande kosteloze gebruiksrechten; 

- Bijlage 6 – Huurtabel 

- Bijlage 7 – Beleidsnota 

 

zoals deze aan onderhavig besluit zijn gevoegd. 

 

Artikel 2: 

 

Keurt het ontwerp van Kaderovereenkomst en de bijlagen, zoals deze aan 

onderhavig besluit zijn gevoegd, goed. 



 

Artikel 3: 

 

Draagt de voorzitter van de gemeenteraad en de algemeen directeur op om de 

Kaderovereenkomst en haar bijlagen namens stad Harelbeke te ondertekenen. 

 

Artikel 4:  

 

§1. Gelast het College van Burgemeester en Schepenen om de 

Kaderovereenkomst en haar bijlagen uit te voeren en de verdere stappen te 

ondernemen en specifieke overeenkomsten te laten ondertekenen zodat (i) stad 

Harelbeke desgewenst de Put-optie met betrekking tot de onroerende goederen 

zoals vermeld onder de nrs. 2, 3, 9, 10, 12, 15 en 16 kan uitoefenen en om (ii) 

in geval van verzaking aan of niet-tijdige uitoefening van de Put-optie en t.a.v. 

de kazerne- infrastructuur van Categorie 3 waarvoor geen Put-optie zal worden 

gevestigd, zijnde de onroerende goederen hierboven vermeld onder de nrs. 1, 4, 

6, 7, 8, 11 en 13, een huurrecht te vestigen in het voordeel van Fluvia met 

betrekking tot de kazerne gelegen te Harelbeke, Twee-Bruggenstraat in de 

Kaderovereenkomst omschreven als een goed van Categorie 3, overeenkomstig 

de voorwaarden zoals in de Kaderovereenkomst beschreven, waarbij aan Fluvia 

in het bijzonder een call-optie zal worden verleend om in haar voordeel een 

[eigendomsoverdragend] opstalrecht te doen vestigen op het Onroerend Goed 

[uitgezonderd Kazerne-infrastructuur Heule en Kazerne-infrastructuur Marke 

waarvoor wel een nieuwe [onder]huurovereenkomst zal worden afgesloten maar 

waarop dergelijke call-optie niet zal worden verleend], overeenkomstig de 

voorwaarden en voor de doeleinden zoals in de Kaderovereenkomst bepaald; 

 

§ 2. Gelast het College van Burgemeester en Schepenen om de verdere stappen 

te ondernemen en specifieke overeenkomsten te laten ondertekenen om (i) in 

afwachting van de inwerkingtreding van het [eigendomsoverdragend] opstalrecht 

te vestigen na lichting – desgewenst - van voormelde Put- optie of om (ii) in 

afwachting van het huurrecht zoals bepaald in artikel 4 §1, alvast een kosteloos 

recht van gebruik te bevestigen in het voordeel van Fluvia met betrekking tot het 

onroerend goed gelegen te Harelbeke, Twee-Bruggenstraat 2 (kadastraal gekend 

als 1e afdeling, sectie A, 1078G) [voor een periode die aanvangt op 1 januari 

2020 en van rechtswege zal eindigen (i) op datum van inwerkingtreding van het 

desbetreffende [eigendomsoverdragend] opstalrecht of (ii) op datum van de 

verzaking aan of niet-tijdige uitoefening van voormelde Put-optie of (iii) op 1 

januari 2021 t.a.v. de kazerne-infrastructuur van Categorie 3 waarvoor geen Put-

optie zal worden gevestigd, zijnde de onroerende goederen hierboven vermeld 

onder de nrs. 1, 4, 6, 7, 8, 11 en 13, overeenkomstig de voorwaarden en voor de 

doeleinden zoals in de Kaderovereenkomst bepaald. 

 

Artikel 5: 

 

Gelast het College van Burgemeester en Schepenen alle nodige 

uitvoeringshandelingen te stellen met betrekking tot voormelde beslissingen en 

onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan Hulpverleningszone Fluvia, 

Doorniksesteenweg 214a, 8500 Kortrijk. 

6. Stad Harelbeke t. Immo VVB inzake inname stadsgrond, verlaten beekbedding 

nabij de pastorietuin te Hulste.  Goedkeuren  dadingsovereenkomst en 

verkoopsvoorwaarden inzake de verkoop van stadsgrond aan Immo VVB. 

 

 

 

De gemeenteraad, 



 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Het dossier gaat over eigendomsgrenzen nabij de vroegere Hazebeek ten zuiden van de 

Pastorietuin van de stad en ten zuiden van de aanpalende tuin van de kerkfabriek in 

Hulstedorp  en dus palend aan het appartementsgebouw van Immo VVB in de Kerkstraat 

7.  

 

In functie van de alsdan gewenste afpaling achteraan de eigendom van NV Immo VVB en 

de stads-en kerkfabriekgronden besliste het college op 23.12.2019 dat alle constructies 

op de gronden van de stad (en eventueel derden) tegen de zomer 2020 moest 

verwijderd zijn om zo, in het najaar 2020, een haag te kunnen plaatsen op de 

eigendomsgrens. 

 

Uit het verslag van het eerder plaatsbezoek van 11.12.2019 bleek namelijk dat, ook 

boven de verlaten beekbedding van de Hazebeek, alle betonterrassen, terrasmeubilair, 

draadafsluitingen en koterijen meegaand met de appartementen in de Kerkstraat 7 

(perceelnummers 178P en 176G), nog altijd niet waren verwijderd, ondanks 

aangetekende ingebrekestellingen van 07.02.2019 en 11.04.2019 uitgaande van de stad 

aan NV Immo VVB. 

 

Op voormelde wijze werd eigendom van de stad ingenomen. 

 

Aldus bleef de uitzetting van een tegensprekelijke afpaling onmogelijk, waardoor de 

toekomstige heraanleg en aanwending van de naastliggende pastorietuin (perceel 308G) 

en eigendom van de kerkfabriek (perceel 313A) overeenkomstig de bestemming 

parkgebied – volgens een correcte afpaling – werd gehypothekeerd. 

 

2. 

 

Het college besliste op 23.12.2019 ook, gezien de zaak bleef aanslepen, tot overdracht 

van het dossier aan de juridische dienst van de stad voor aanstelling van een raadsman. 

 

In uitvoering van de collegebeslissing van 28.01.2020 stelde de stad op voorstel van de 

juridische dienst mr. Tim Dierynck, met kantoor Loofstraat 39 te 8500 Kortrijk, in deze 

zaak aan als haar raadsman en stuurde de juridische dienst diezelfde dag aan NV Immo 

VVB een aangetekende ingebrekestelling. Daarin sommeerde de stad de tegenpartij om 

onmiddellijk de resterende constructies deskundig te verwijderen, bij gebreke waarvan 

de stad zich alle rechten voorbehield – inbegrepen het starten van een gerechtelijke 

procedure. 

 

3. 

 

Omdat niet alle constructies werden verwijderend tegen de door de stad bepaalde datum, 

stelde de raadsman van de stad de tegenpartij op 12.03.2020 andermaal een laatste 

maal in gebreke deze constructies binnen de 15 dagen te verwijderen.  

 

Een en ander had opnieuw geen resultaat aangezien de terrasverharding aanwezig bleef. 

 

Het college besliste vervolgens op 28.4.2020 om tegenpartij NV Immo VVB te 

dagvaarden.  

 

In deze dagvaarding wordt, gebald gesteld, het volgende gevorderd: 

 



- met toepassing van artikel 646 burgerlijk wetboek de grens te horen bepalen 

tussen enerzijds de eigendom van de stad , gelegen te 8531 HULSTE, verlaten 

bedding Hazebeek en Lampernissebeek, zonder kadastraal nummer en anderzijds 

de eigendom van tegenpartij-gedaagde, gelegen te 8531 HULSTE, Kerkstraat 5 en 

7, kadastraal gekend als Hulste, 5e Afd, sectie C, percelen 176G en 178P; 

- in dit verband vooraleer recht te doen een gerechtsdeskundige, meetkundige-

schatter van onroerende goederen of beëdigd landmeter aan te stellen met de 

gebruikelijke opdracht, zodat na expertise kan worden overgegaan tot het planten 

van de palen en het opmaken en ondertekenen van het proces-verbaal van 

afpaling en van het plan; 

- akte te geven aan de stad van het voorbehoud om de vordering te wijzigen of uit 

te breiden in de loop van de procedure en inzonderheid om desgevallend na 

afpaling de gedeelten van haar eigendom te revindiceren die door gedaagde op 

onrechtmatige wijze werd ingepalmd; 

- gedaagde te veroordelen tot de kosten, aan de zijde van de stad begroot op de 

kosten van de dagvaarding en rolstelling en een rechtspegingsvergoeding van 

1.440 euro. 

 

4. 

 

Door de dagvaarding werd de zaak aanhangig gemaakt voor het vredegerecht te 

Waregem.  

 

Na kennisname van de eerste conclusies van de tegenpartij stelde de raadsman van de 

stad voor om vertrouwelijk met tegenpartij te onderhandelen in functie van een 

eventuele dading.  

 

Omdat uit dit overleg bleek dat de voorliggende zaak voor beide partijen een zeer 

onzekere afloop heeft, er arbeidsintensieve conclusies langs beide zijden te verwachten 

zijn en een definitief vonnis jaren op zich kan laten wachten, leek een dading vanuit 

zuinigheidsoverwegingen voor beide partijen de beste optie.  

 

5. 

 

Het college heeft op 10.11.2020 het ontwerp van dading principieel aanvaard, ten einde 

deze dading, na akkoord van de betrokken partijen aan de gemeenteraad voor te leggen  

 

De uiteindelijke beslissing moet worden genomen door de gemeenteraad.  Het is in deze 

zaak de gemeenteraad die exclusief en zonder mogelijkheid tot delegatie moet oordelen 

over de voorliggende dading (zie art. 41, tweede lid, 17° van het decreet lokaal bestuur, 

DLB).   

 

Alle partijen hebben laten weten met de dading te kunnen instemmen. 

 

5. 

 

De dading, die enkel betrekking heeft op het huidig geschil, laat zich samenvatten als 

volgt: 

 

1. IMMO VVB erkent het eigendomsrecht van de stad Harelbeke. 

2. De Stad Harelbeke verkoopt de verharde terrasgrond aan een overeengekomen 

prijs. Het is eveneens de bevoegdheid van de gemeenteraad om - gekoppeld aan 

die dading - de verkoopsvoorwaarden voor deze stadsgrond formeel goed te 

keuren. Die overeengekomen koopmodaliteiten zullen in een definitieve notariële  

worden opgenomen en na het verlijden van die akte kan vervolgens, als laatste 

juridische stap, de zaak op het vredegerecht worden doorgehaald.   

3. Het uiteinde van de terrasgrond wordt de nieuwe grens. 



4. Er zal in het eerstvolgende plantseizoen op het ondertekenen van de dading op 

deze grens op kosten van Immo VVB een natuurlijke groene afsluiting worden 

geplaatst, in overleg met de deskundige groen van Stad Harelbeke.  Elke partij zal 

verder haar kant van de haag onderhouden. 

5. De partijen doen afstand van de rechtsplegingsvergoeding, komen elk voor de 

helft tussen in de rolrechten en de dagvaardingskosten (de stad heeft daar al 166 

euro voorgeschoten) en dragen elk wat hen betreft de ereloonkosten van hun 

raadsman. 

6. Na de ondertekening van de dading zal de zaak naar de rol worden verwezen.  Ze 

wordt doorgehaald na het verlijden van de authentieke akte. 

 

6. 

 

De dading en de verkoopsvoorwaarden van stadsgrond dienen naar de mening van de 

gemeenteraad het gemeentelijk algemeen belang. 

 

Door het goedkeuren van de dading wordt een lange en dure procedure vermeden, met 

de meegaande – ook interne – kost én, alhoewel de stad zeker is van haar gelijk, met 

een afloop die nooit 100% vooraf is te voorspellen.  

Bovendien wordt de stad correct vergoed voor de verkoop - na afpaling - van de 

verharde terrasgrond. In de dading is in vergelijking met andere soortgelijke verkopen 

van restgrond en in het kader van een te bekomen compromis en teneinde een verder 

juridische procedure te vermijden, een verantwoordbare verkoopprijs van 25 euro/m² 

afgesproken. 

 

7. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 56 par. 1 en 42, tweede lid, 17°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Instemming wordt verleend met de in voorliggende dading vermelde verkoops- en 

aktevoorwaarden waartoe de stad en tegenpartij Immo VVB zijn overeengekomen inzake 

de eigendomsregelingen voor de stadsgrond achteraan het appartementsgebouw, 

Kerkstraat 5 en 7.  

 

Het betreft de toekomstige verkoop van (delen van de) verharde 

terrasgronden(stadsgrond) achteraan de gelijkvloerse appartementen van Immo VVB 

waarvoor er nog een opmetingsplan op te maken is. 

 

Artikel 2:  

 

Keurt de DADINGSOVEREENKOMST luidend als volgt goed: 

 



Tussen : 

 

 

1. De Stad Harelbeke, publiekrechtelijke rechtspersoon, vertegenwoordigd door 

het College van Burgemeester en Schepenen, met burelen te 8530 Harelbeke, 

Marktstraat 29, KBO nr. 0207.492.502, voor wie optreden mevr. Rita Beyaert, 

voorzitter van de gemeenteraad en de heer Carlo Daelman, algemeen 

directeur, handelend in naam en voor rekening van de Stad Harelbeke 

overeenkomstig art. 279 par. 1 tweede lid van het decreet lokaal bestuur 

(DLB) en in uitvoering van een beslissing van de gemeenteraad van 

14.12.2020, 

Hierna ‘Stad Harelbeke’ 

 

 

en 

 

2. NV Immo VVB, met zetel te 8531 Bavikhove, Kervijnstraat 83, KBO nr. 

0413.595.231, 

Hierna ‘Immo VVB’ 

 

WORDT VOORAFGAANDELIJK UITEENGEZET HETGEEN VOLGT: 

 

1. 

Stad Harelbeke is eigenares van een onroerend goed, bestaande uit grasland, gelegen te 

8531 HULSTE, verlaten bedding  van de Hazebeek, zonder kadastraal nummer (bijlage1). 

 

Deze eigendom grenst ten noorden aan een perceel grasland, kadastraal gekend als 

Hulste, 5e Afd. sectie c, perceel 313A, eigendom van de Kerkfabriek Sint-Petrus Hulste 

en ten zuiden aan een perceel grond met appartementsgebouw, gelegen te 8531 

HULSTE, Kerkstraat 5 en 7, kadastraal gekend als Hulste, 5e Afd, sectie C, percelen 176G 

en 178P, eigendom van Immo VVB.  

 

2. 

Immo VVB verhuurt de woonentiteiten van voormeld appartementsgebouw. 

 

Door Immo VVB en/of de bewoners van het appartementsgebouw wordt de achter het 

gebouw liggende verharde strook in bezit gehouden welke volgens Stad Harelbeke haar 

in eigendom toebehoort. 

 

Inzonderheid werd voormelde strook bij de bouw van het appartementsgebouw verhard 

om betonterrassen aan te leggen en er werden ook allerhande tuinornamenten bestemd 

om ter plaatse te blijven, geplaatst. 

 

Immo VVB heeft het appartementsgebouw aangekocht in 2004 op het ogenblik dat de 

verharding reeds aanwezig was.  

 

3. 

Tussen partijen, noch tussen hun rechtsvoorgangers is ooit tot afpaling overgegaan.   

 

In een eerdere gerechtelijke procedure tussen de Kerkfabriek Sint-Petrus Hulste en 

Immo VVB werd door landmeter Hautekiet op 17 oktober 2016 een ontwerp 

afpalingsplan gemaakt waaruit blijkt dat de grens van het perceel van Stad Harelbeke tot 

quasi tegen het appartementsgebouw van Immo VVB loopt. 

 

Stad Harelbeke heeft Immo VVB diverse keren aangemaand de wederrechtelijk op haar 

eigendom geplaatste constructies te verwijderen teneinde te kunnen overgaan tot 

afpaling en het afsluiten van haar perceel. 



 

Immo VVB heeft op heden verwijderd hetgeen zij meende te moeten verwijderen en 

heeft in besluiten van 08.06.2020 voor het het Vredegerecht (zie hieronder) duidelijk 

haar visie uiteengezet.  

 

4. 

Voormelde discussie tussen partijen mocht leiden tot een gerechtelijke procedure voor 

het Vredegerecht van het kanton Waregem, gekend onder rolnummer 20/A/391, dewelke 

op 26 mei 2020 werd ingeleid en die thans voor deze rechtbank nog hangende is. 

 

Middels huidige dading, die wederzijdse toegevingen inhoudt, wensen partijen zowel voor 

het verleden als voor de toekomst op een definitieve wijze en tot slot van alle rekeningen 

een einde te stellen aan bovenstaande betwisting tussen partijen. 

 

WORDT VERVOLGENS HET VOLGENDE OVEREENGEKOMEN: 

 

ARTIKEL 1 – ERKENNING EIGENDOMSRECHT EN VERBINTENIS TOT AANKOOP GROND 

 

Immo VVB erkent het eigendomsrecht van Stad Harelbeke op het hiervoor onder 1. 

eerste lid van de voorafgaande uiteenzetting beschreven stuk stadsgrond, zijnde de 

beschreven grond, verlaten bedding van de Hazebeek. Immo VVB doet na ondertekening 

van huidige dading afstand van verdere mogelijke betwistingen, rechten en vorderingen 

– verkrijgende verjaring inbegrepen. Stad Harelbeke zal tevens afstand doen van enige 

mogelijke verdere vordering in het kader van huidig debat omtrent de perceelsgrenzen.  

 

Immo VVB verbindt zich ertoe om het stuk verharde terrasgrond onmiddellijk aanpalend 

aan voormeld gebouw van Immo VVB aan te kopen van de stad voor een prijs van € 

25,00 per vierkante meter. 

 

Deze aankoop zal gebeuren tegen de gebruikelijke voorwaarden en verder tegen 

specifiek volgende voorwaarden op te nemen in de authentieke akte: 

 

De aankoop gebeurt voor vrij en onbelast van alle hypothecaire en andere bezwarende 

in- en overschrijvingen of kantmelding, hoe ook genoemd; 

De aankoop gebeurt zonder waarborg of verhaal wat betreft de aangeduide 

inhoudsgrootte en met alle gebreken eender dewelke, zowel zichtbare als onzichtbare; 

Alle erfdienstbaarheden, met inbegrip van de niet-voortdurende, de onzichtbare en de 

publiekrechtelijke erfdienstbaarheden worden met het goed mee overgedragen; Stad 

Harelbeke verklaart van geen erfdienstbaarheden weet te hebben.  

De koper Immo VVB zal het eigendomsrecht van het verkochte goed pas bekomen bij het 

verlijden van de authentieke verkoopsakte.  Immo VVB zal er vanaf dat ogenblik het 

genot als eigenaar van bekomen, mits betaling van de koopprijs en de kosten zoals 

overeengekomen alsmede mits nakoming van de randvoorwaarden zoals opgesomd in 

artikel 2; 

Immo VVB zal vanaf de eigendomsoverdracht bij authentieke akte de onroerende 

voorheffing alsook alle overige belastingen moeten dragen en betalen; 

Alle rechten, kosten en erelonen betreffende deze aankoop waaromtrent in deze dading 

geen bijzondere regeling is opgenomen vallen ten laste van ImmoVVB. 

 

De nieuwe perceelsgrens tussen partijen situeert zich aan het eind van de verharde 

terrasgrond. 

 

1.2 Binnen de twee maanden na ondertekening van huidige dading zullen partijen 

samen met landmeter Hautekiet de nieuwe perceelsgrens afpalen en de exacte 

oppervlakte van de over te dragen grond opmeten en tegensprekelijk vaststellen. 

Partijen zullen deze landmeterskosten delen. 

 



1.3 Partijen verbinden zich er daarna toe de authentieke akte inzake de overdracht 

van de grond te ondertekenen binnen de 6 maanden na ondertekening van huidige 

dading. Partijen zullen de notariskosten delen. De akte moet worden verleden door 

notaris Frederic Malfait of notaris Patrick Torrelle beide uit Harelbeke, naar keuze van 

Immo VVB. 

 

1.4 Indien de termijnen in de vorige twee alinea’s door omstandigheden buiten de wil 

van partijen niet kunnen worden gehaald, brengen zij daarvoor de andere partij per 

aangetekend schrijven op de hoogte. Partijen zullen alles in het werk stellen om 

voormelde termijnen , behoudens overmacht, slechts éénmaal uit te stellen. 

 

ARTIKEL 2 – RANDVOORWAARDEN 

 

Partijen komen overeen dat Immo VVB op de perceelsgrens een natuurlijke groene 

afsluiting zal plaatsen.   

De plaatsing gebeurt op kosten van Immo VVB maar in samenspraak, maar zonder 

onredelijke eisen, en overleg met de deskundige Groen van Stad Harelbeke. De 

natuurlijke groene afsluiting zal een veel voorkomende normale haagsoort zijn. De 

afsluiting moet worden geplant in het eerstkomende plantseizoen na ondertekening van 

huidige dading. Vervolgens staan partijen samen in het voor het onderhoud van de haag: 

elke partij onderhoudt zijn eigen kant.   

Alle eventuele  vervangings- instandhoudings- wijzigings- en onderhoudswerken aan de 

verlaten bedding van de Hazebeek zullen door de bevoegde instanties altijd en zonder 

enig mogelijk verzet van Immo VVB  moeten kunnen gebeuren zonder dat dit in hoofde 

van Immo VVB enig recht tegen wie dan ook kan doen ontstaan, behoudens indien deze 

eventuele rechten beschreven zouden zijn in de specifieke wetgeving betreffende de 

onbevaarbare waterlopen (Wet van 28 december 1967) of de erop geënte 

uitvoeringsbesluiten en -reglementen en in hoofde van IMMO VVB gewaarborgd zouden 

zijn. 

 

ARTIKEL 3 – GERECHTSKOSTEN EN KOSTEN EN ERELONEN RAADSLIEDEN 

 

3.1 Elke partij doet afstand van de gevorderde rechtsplegingsvergoeding.  

 

3.2 Partijen verbinden zich er verder toe om elk de helft van de rolrechten en 

dagvaardingskosten te betalen. Stad Harelbeke heeft de dagvaardingskost ten bedrage 

van € 166,00 voorgeschoten. 

 

3.3. Iedere partij neemt de kosten en de erelonen van de eigen raadsman ten laste. 

 

ARTIKEL 4 – DOORHALING 

 

4.1 Partijen verklaren verder uitdrukkelijk aan hun respectievelijke raadslieden de 

onherroepelijke opdracht te geven om na wederzijdse ondertekening van onderhavige 

dading de zaak naar de rol te verwijzen. 

 

4.2 Nadat de authentieke akte is verleden zullen de raadslieden het nodige doen tot 

doorhaling van de procedure hangende voor het Vredegerecht van het kanton Waregem, 

gekend onder rolnummer 20/A/391. 

 

ARTIKEL 5 – TOT SLOT VAN ALLE REKENINGEN  

 

 Partijen doen door middel van onderhavige dading, die wordt aangegaan zonder 

enige nadelige erkentenis en onder de voorwaarden zoals hierin bepaald, mits 

wederkerige uitvoering van de ten titel van dading aangegane verbintenissen 

onherroepelijk en definitief afstand van alle wederzijdse vorderingen en aanspraken voor 

zover die betrekking hebben op dit geschil. 



 Behoudens uitvoering van de verplichtingen zoals in onderhavige dading 

omschreven hebben partijen voor het overige, voor wat betreft het voorwerp van deze 

dading, zowel voor het verleden als voor de toekomst, niets meer van elkaar te vorderen 

en geldt deze dading tot slot van alle rekeningen. 

Met onderhavige dading komt zowel voor het verleden als voor de toekomst op een 

definitieve, onherroepelijke en onvoorwaardelijke wijze  aldus een einde aan alle 

betwistingen en vorderingen tussen partijen die het voorwerp uitmaken van de hierboven 

beschreven procedure voor de Vredegerecht van het kanton Waregem, gekend onder 

rolnummer 20/A/391  (ook al werd daarover nog niet geoordeeld).  

 

Partijen zien tevens af van het instellen van om het even welke andere rechtsvordering 

of het formuleren van om het even welke andere eis van welke aard dan ook en in welke 

hoedanigheid dan ook die betrekking zou hebben op of voortvloeien uit dezelfde feitelijke 

gronden als deze waarvoor thans een dading wordt aangegaan. 

 

ARTIKEL 6 – KRACHT VAN GEWIJSDE 

 

Deze overeenkomst geldt tussen partijen als dading in de zin van art. 2052 B.W. 

 

De partijen erkennen dat onderhavige dading kracht van gewijsde heeft in hoogste 

aanleg en er niet tegen kan opgekomen worden uit hoofde van dwaling omtrent het recht 

of uit hoofde van benadeling. 

 

Alle bedingen van deze overeenkomst vormen één geheel, zodat geen van de partijen 

zich op één deel van deze overeenkomst kan beroepen bij betwisting van een ander deel. 

 

Uiteraard kan de partij die zou weigeren/nalaten een deel van deze overeenkomst uit te 

voeren, zich hierop niet beroepen om zich te onttrekken aan de naleving/uitvoering van 

haar verbintenissen volgend uit deze overeenkomst. 

 

ARTIKEL 7 – TOEPASSELIJK RECHT EN BEVOEGDE RECHTBANKEN 

 

Het Belgische recht is van toepassing op onderhavige overeenkomst. 

 

In geval de overeenkomst of de uitvoering ervan aanleiding zou geven tot een geschil, 

zijn de rechtbanken van het arrondissement Kortrijk bevoegd om kennis te nemen van 

het geschil. 

 

ARTIKEL 8 – ONTBINDENDE VOORWAARDE 

 

Partijen komen overeen dat deze overeenkomst van de kant van de stad Harelbeke wordt 

aangegaan onder ontbindende voorwaarde van het nemen van een maatregel van 

bestuurlijk toezicht door de bevoegde overheid. 

 

Aldus overeengekomen en ondertekend te HARELBEKE op ………. in vier originele 

exemplaren, waarvan elke pagina tevens door elke partij wordt geparafeerd en waarbij 

elke partij verklaart één origineel exemplaar te hebben ontvangen;  

 

Voor ‘Stad Harelbeke’ 

(voorafgegaan door ‘gelezen en goedgekeurd’) 

 

Voor ‘Immo VVB 

(voorafgegaan door ‘gelezen en goedgekeurd’) 

 

Artikel 3:  

 



De vertegenwoordigers van de stad worden volmacht verleend om de authentieke akte 

voor de verkoop zoals vermeld in art. 2 en op te maken door notaris Maelfait uit 

Harelbeke, namens de stad te ondertekenen. 

 

Artikel 4: 

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen, 

inbegrepen de doorhaling zodra mogelijk. 

DEPARTEMENT FACILITY 

7. Leveren en plaatsen van ondergrondse beregeningsinstallatie op 

voetbalvelden van de Mol, Harelbeke.  Goedkeuring bestek, raming 

(41.322,31 euro excl. btw) en gunningswijze. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De beregeningsinstallatie op sportcentrum de Mol, veld 1 (hoofdtribune) vertoont 

meerdere defecten en is aan vervanging toe. Een aantal sproeikoppen werken niet meer. 

Op het speel-/oefenveld Mol 4 is nog geen automatische beregening aanwezig, waardoor 

het arbeidsintensief is om het veld nat te maken.  Dit gebeurt nu manueel met een grote 

haspel op een karretje.  Er ligt al een toevoerleiding naar veld 4 en er kan aangesloten 

worden op de software Recreatex voor de bediening. 

 

In het kader van de opdracht “Leveren en plaatsen van ondergrondse 

beregeningsinstallatie op voetbalvelden van de Mol, Harelbeke” werd een bestek met nr. 

FCH-20.05 opgesteld door het departement facility. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 41.322,31 euro excl. btw of 50.000,00 

euro incl. 21% btw (8.677,69 euro btw medecontractant). 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking, dit gezien de aard van de bestelling (raming lager 

dan 139.000,00 euro) en gezien deze gunningswijze aan de stad de meeste waarborgen 

biedt betreffende prijsvorming en service. 

Door het vooraf selecteren van minimum drie aannemers speelt de concurrentie maar 

anderzijds blijft de zekerheid dat de aangeschreven aannemers over de nodige vakkennis 

en deskundigheid beschikken. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2020, op 

budgetcode 222007/074200-D03/RG02 (actieplan D03/RG02) (actie D03/RG02/04). 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen : 

 

- De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

- De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald en zonder zich 

daartoe te willen beperken artikel 42, § 1, 1° a) (de goed te keuren uitgave excl. btw 

bereikt de drempel van € 139.000,00 niet). 

- Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

- Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 90, 1°. 



- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald en zonder zich 

daartoe te willen beperken artikels 40 en 41, betreffende de bevoegdheden van de 

gemeenteraad. 

- De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

- Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald en zonder zich 

daartoe te willen beperken artikels 326 tot en met 341 betreffende het bestuurlijk 

toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Het bestek met nr. FCH-20.05 en de raming voor de opdracht “Leveren en plaatsen van 

ondergrondse beregeningsinstallatie op voetbalvelden van de Mol, Harelbeke”, opgesteld 

door het Departement Facility worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden 

vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen 

en diensten. De raming bedraagt 41.322,31 euro excl. btw of 50.000,00 euro incl. 21% 

btw (8.677,69 euro btw medecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking. 

 

Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget  van 2020, op 

budgetcode 222007/074200-D03/RG02 (actieplan D03/RG02) (actie D03/RG02/04). 

 

HUIS VAN WELZIJN 

8. Meerjarenprogrammatie kinderopvang baby's en peuters. 

De gemeenteraad 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Met het decreet van 20.04.2012 houdende de organisatie van kinderopvang van baby’s 

en peuters wil de Vlaamse overheid stap voor stap voldoende, kwaliteitsvolle 

kinderopvang realiseren die voor iedereen toegankelijk is.  

 



Om aan de vraag naar kinderopvang te voldoen, wil de Vlaamse Regering verder in 

bijkomende opvangplaatsen investeren. In deze legislatuur zal er gewerkt worden met 

verschillende fases in functie van de verschillende trappen van kinderopvang. 

 

2. 

 

De Vlaamse Regering maakt deze legislatuur iets meer dan 27 miljoen euro vrij voor 

2.500 nieuwe plaatsen met inkomenstarief (trap 2A) voor kinderopvang baby’s en 

peuters. De Vlaamse regering wil hiermee vooral nieuwe plaatsen creëren waar de nood 

het hoogst is. De oproep richt zich vooral op groepsopvang, maar ook aanvragen 

gezinsopvang zullen mogelijk zijn.  

 

Aan Harelbeke werden 10 nieuwe plaatsen inkomenstarief toegekend. 

 

3. 

 

Begin 2021 wordt een nieuwe oproep gelanceerd vanuit het Agentschap Opgroeien voor 

kandidaten voor de subsidie voor nieuwe plaatsen inkomenstarief (T2A) voor 

kinderopvang voor baby’s en peuters. Organisatoren kinderopvang kunnen hierop 

intekenen en een aanvraag om de subsidie te krijgen indienen. 

 

4. 

 

Het lokaal bestuur heeft als lokale regisseur een belangrijke inbreng bij de ontwikkeling 

van het lokale kinderopvangaanbod. Agentschap Opgroeien wil de mogelijkheid tot 

inbreng versterken.  

 

Voor deze oproep heeft het lokaal bestuur enkele taken: 

 

- Criteria en procedure opstellen en ter advisering voorleggen aan het Lokaal 

Overleg voor 31.12.2020; 

- Criteria en procedure laten goedkeuren door de gemeenteraad;  

- Criteria en procedure voor 31.12.2020 openbaar maken; 

- Indien men kiest voor 1/3 omschakeling moet een gemotiveerd advies bezorgd 

worden aan agentschap Opgroeien voor 31.12.2020. Het Lokaal bestuur 

Harelbeke kiest niet voor omschakeling en streeft naar 10 nieuwe plaatsen binnen 

het grondgebied Harelbeke. Hierdoor kunnen we het opvangtekort zoveel mogelijk 

inperken. 

 

5. 

 

In het dossier dat aan de raad werd voorgelegd werd de meerjarenprogrammatie 

kinderopvang volledig toegelicht.  

 

Het Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK) heeft op 17.11.2020 kennis genomen van de 

voorgestelde criteria en procedure van de meerjarenprogrammatie voor nieuwe plaatsen 

met inkomenstarief (trap 2A) voor kinderopvang baby’s en peuters.  

 

Het LOK gaf op 17.11.2020 een gunstig advies op de voorgestelde criteria/ procedure en 

hoopt hiermee verder te bouwen aan voldoende, kwaliteitsvolle kinderopvang in 

Harelbeke die voor iedereen toegankelijk is.   

 

6. 

 

Overeenkomstig art. 56 par. 1 tweede lid van het decreet lokaal bestuur (DLB) zal deze 

beslissing worden uitgevoerd door het college van burgemeester en schepenen. 



 

7. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet van 20.04.2012 houdende de organisatie van kinderopvang van 

baby’s en peuters; 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 40 par. 1, 41 tweede lid, 2°, 286 par. 1, 1°, 288 en 330 

eerste lid. 

 

Op voorstel van het college: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad neemt kennis van het advies in verband met de 

meerjarenprogrammatie kinderopvang in het kader van de nieuwe oproep gelanceerd 

vanuit het Agentschap Opgroeien voor kandidaten voor de subsidie voor nieuwe plaatsen 

inkomenstarief (T2A) voor kinderopvang voor baby’s en peuters.  

 

De gemeenteraad hecht zijn goedkeuring aan de door het LOK opgestelde procedure en 

criteria luidend als volgt: 

 

Criterium 1: het opvanginitiatief is makkelijk en veilig bereikbaar voor de ouders 

(maximum 6 punten). 

- Er is minimum 1 parkeerplaats voorzien, al dan niet privé voor ouders van het 

opvanginitiatief. (1 punt) 

- Het opvanginitiatief ligt max. op 1 km van een belangrijke verbindingsweg. (R8, 

Heerbaan, Gentsesteenweg, Brugesesteenweg, N36) (2 punten) 

- Er is een halte openbaar vervoer op min. 100 meter, max. 500m van het 

opvanginitiatief. (3 punten) 

 

Criterium 2: het opvanginitiatief heeft een flexibel aanbod naar ouders (maximum 8 

punten). 

- Het opvanginitiatief is meer dan 220 dagen per jaar open. (1 punt) 

- Het opvanginitiatief is vroeger en/of langer open dan standaard (7u-18u). (2 

punten) 

- Er is in het opvanginitiatief de mogelijkheid tot een variabel opvangplan. (2 

punten) 

Vast opvangplan: je weet op voorhand welke opvangdagen je nodig hebt 

Variabel opvangplan: je weet door de werksituatie op voorhand niet welke 

opvangdagen je nodig hebt. Je hebt nood aan een opvangplan dat frequent 

gewijzigd kan worden. 

- Het opvanginitiatief staat open voor inclusieve opvang. (3 punten) 



Inclusieve opvang: opvang voor kinderen met een specifieke zorgvraag 

omwille van medische, psychosociale en/of ontwikkelingsproblemen die 

nood hebben aan extra aandacht en specifieke begeleiding. 

 

Criterium 3: het opvanginitiatief ligt in de buurt van een aandachtswijk (maximum 6 

punten). 

- Het opvanginitiatief is gelegen in een aandachtswijk. (Centrum, Zandberg, Eiland) 

(6 punten) 

- Het opvanginitiatief is gelegen in andere wijken. (1 punt) 

 

Criterium 4: Het kinderopvanginitiatief is betrokken bij het lokaal bestuur (maximum 6 

punten). 

- Het kinderopvanginitiatief engageert zich om deel te nemen aan het Lokaal 

Overleg Kinderopvang (LOK). Deelnemen betekent dat het initiatief minstens de 

helft van de vergaderingen zal aanwezig zijn en zich verontschuldigt bij 

afwezigheid. Nieuwe opvanginitiatieven kunnen verklaren om in de toekomst te 

participeren aan het LOK. (3 punten) 

- Het kinderopvanginitiatief engageert zich om deel te nemen aan de vormingen 

georganiseerd door het Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK). Deelnemen betekent 

dat het initiatief minstens de helft van de vormingen zal aanwezig zijn en zich 

verontschuldigt bij afwezigheid. Nieuwe opvanginitiatieven kunnen verklaren om 

in de toekomst te participeren aan de vormingen. (2 punten) 

- Het kinderopvanginitiatief engageert zich om deel te nemen aan de 

netwerkmomenten georganiseerd door het Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK). 

Deelnemen betekent dat het initiatief minstens de helft van de netwerkmomenten 

zal aanwezig zijn en zich verontschuldigt bij afwezigheid. Nieuwe 

opvanginitiatieven kunnen verklaren om in de toekomst te participeren aan de 

netwerkmomenten. (1 punt) 

 

Criterium 5: Het kinderopvanginitiatief is gelegen in een wijk waar nood aan 

opvangplaatsen is (maximum 6 punten). 

- Het kinderopvanginitiatief is gelegen in een gebied met minder dan 30 plaatsen 

per 100 kinderen. (6 punten) 

- Het kinderopvanginitiatief is gelegen in een gebied met 30-49 plaatsen per 100 

kinderen. (4 punten) 

- Het kinderopvanginitiatief is gelegen in een gebied met 50-79 plaatsen per 100 

kinderen. (2 punten) 

- Het kinderopvanginitiatief is gelegen in een gebied met meer dan plaatsen per 

100 kinderen. (1 punt) 

 

Procedure:  

 

De organisatoren van de gekende kinderopvanginitiatieven worden op de hoogte 

gebracht via e-mail met een doorverwijslink naar de website van ‘Huis van 

Welzijn’, waar meer informatie te vinden is over de procedure van de 

meerjarenprogrammatie nieuwe plaatsen met inkomenstarief (trap 2A) voor 

kinderopvang baby’s en peuters. Om nieuwe kinderopvanginitiatieven een gelijke 

kans aan te bieden, zal er ook een oproep geplaatst worden op de sociale media 

van stad Harelbeke. 

 

Begin 2021 lanceert het agentschap Opgroeien een nieuwe oproep voor 

kandidaten voor de subsidie inkomenstarief. Organisatoren kinderopvang kunnen 



een aanvraag indienen via het lokaal bestuur Harelbeke. De uiterste 

inschrijfdatum voor een aanvraag zal vermeld worden op de oproep. 

 

De organisator wordt persoonlijk als via e-mail gecontacteerd door de deskundige 

welzijn indien de status van de aanvraag wijzigt van ‘ontvangen’ naar ‘in 

behandeling’ binnen de 14 dagen na zijn aanvraag. Er wordt een dossier 

opgemaakt om de aanvraag te beoordelen op basis van de vooropgestelde 

criteria. Via een voorbereidingsronde van het lokaal bestuur zal een score 

toegekend worden. Dit zal herleid worden naar een score op 8 punten. Daarna 

worden de aanvragen geagendeerd op het LOK. De leden worden geïnformeerd 

over de score en adviseert de score van het lokaal bestuur.  

Indien de organisator van het kinderopvanginitiatief geen lid is van het LOK, zal 

deze persoon ook uitgenodigd worden op het overleg. De organisator heeft het 

recht om gehoord te worden en kan in gesprek gaan over de score en advies. 

Tenslotte wordt het advies bezorgd aan de betrokken organisator en agentschap 

Opgroeien. 

 

Voormelde procedure en criteria zullen gelden als procedure en criteria voor de komende 

nieuwe plaatsen inkomenstarief (T2A) binnen Harelbeke.  

 

De procedure en criteria zullen tegen eind 2020 gepubliceerd worden op de website van 

het Huis van Welzijn alsook via de sociale media van stad Harelbeke.   

 

Het lokaal bestuur zal deze procedure en criteria gebruiken om advies te geven over de 

aanvragen van de kinderopvanginitiatieven voor nieuwe plaatsen. 

 

 

Artikel 2: 

 

Deze beslissing zal door de burgemeester worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 

286 par. 1, 1° en aangetekend in het register vermeld in art. 288 van het decreet lokaal 

bestuur (DLB). 

 

Op dezelfde dag als de bekendmaking zal de toezichthoudende overheid overeenkomstig 

art. 330 eerste lid van het DLB door de toezichthoudende overheid via het digitaal loket 

op de hoogte worden gebracht. 

 

Artikel 3: 

 

Overeenkomstig art. 56 par. 1 tweede lid van het decreet lokaal bestuur (DLB) zal deze 

beslissing worden uitgevoerd door het college van burgemeester en schepenen. 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

9. Kerkfabriek Sint Rita. Goedkeuren eerste wijziging meerjarenplan (MJP) 2020-

2025. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkfabrieken werd goedgekeurd door de 

gemeenteraad in zitting van 16.12.2019. 

 

Wegens Covid-19 vonden geen fysieke overlegvergaderingen plaats tussen de stad 

Harelbeke en het centraal kerkbestuur. Enkel digitaal werden afspraken gemaakt zonder 

opmaak van een verslag. 



 

De eerste wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkfabriek Sint-Rita werd 

goedgekeurd in de kerkraad van 13.10.2020. 

 

Op 26.10.2020 heeft het Centraal Kerkbestuur deze 1e wijziging van het meerjarenplan 

2020-2025 ingediend bij de stad via de applicatie Religiopoint.  

Het gunstig advies van het Bisdom Brugge, erkend als representatief orgaan, maakt deel 

uit van het bundel. 

 

Het komt de gemeenteraad toe goedkeuring te verlenen aan de voorgelegde eerste 

meerjarenplanwijziging van de kerkfabriek Sint-Rita. 

 

Overzicht gemeentelijke toelagen in euro: 

 

Exploitatietoelage 2020 2020 

na wijziging 

2021 2021 

na wijziging 

 25.378,18  25.378,18  28.869,26  28.869,26  

Investeringstoelage 2020 2020 

na wijziging 

2021 2021 

na wijziging 

 6.480,00  47.750,50  0,00  

 

 

8.761,98  

 

De reden voor deze wijziging is de aanpassing van de verdeelsleutel subsidies: 40% stad 

en 60% Vlaamse overheid. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet van 07.05.2004 betreffende de materiële organisatie en werking 

van de erkende erediensten, inzonderheid de artikels 41, 42 en 43. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de eerste wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van de 

kerkfabriek Sint-Rita goed. 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van onderhavig besluit zal worden overgemaakt aan de 

provinciegouverneur, het Centraal Kerkbestuur, de kerkfabriek en het erkend 

representatief orgaan. 

10. Kerkfabriek St-Salvator. Goedkeuren eerste wijziging meerjarenplan (MJP) 

2020-2025. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 



 

Het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkfabrieken werd goedgekeurd door de 

gemeenteraad in zitting van 16.12.2019. 

 

Wegens Covid-19 vonden geen fysieke overlegvergaderingen plaats tussen de stad 

Harelbeke en het centraal kerkbestuur. Enkel digitaal werden afspraken gemaakt zonder 

opmaak van een verslag. 

 

De eerste wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkfabriek Sint-Salvator 

werd goedgekeurd in de kerkraad van 19.10.2020. 

 

Op 26.10.2020 heeft het Centraal Kerkbestuur deze eerste wijziging van het 

meerjarenplan 2020-2025 ingediend bij de stad via de applicatie Religiopoint.  

Het gunstig advies van het Bisdom Brugge, erkend als representatief orgaan maakt deel 

uit van het bundel. 

 

Het komt de gemeenteraad toe goedkeuring te verlenen aan de voorgelegde 1e 

meerjarenplanwijziging van de kerkfabriek Sint-Salvator. 

 

Overzicht gemeentelijke toelagen in euro: 

 

Exploitatietoelage 2020 2020 

na wijziging 

2021 2021 

na wijziging 

 153.397,41  153.397,41  169.878,94  169.878,94  

Investeringstoelage 2020 2020 

na wijziging 

2021 2021 

na wijziging 

 50.000,00  20.000,00  50.000,00  

 

37.455,40  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet van 07.05.2004 betreffende de materiële organisatie en werking 

van de erkende erediensten, inzonderheid de artikels 41, 42 en 43. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de eerste wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 van de 

kerkfabriek Sint-Salvator goed. 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van onderhavig besluit zal worden overgemaakt aan de 

provinciegouverneur, het Centraal Kerkbestuur, de kerkfabriek en het erkend 

representatief orgaan. 

 

11. Kerkfabrieken. Aktename eerste budgetwijziging 2020. 



De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

 

De gemeenteraad heeft in de zitting van 16.12.2019 akte genomen van het budget 2020 

van de Harelbeekse kerkfabrieken. 

 

De budgetwijzigingen van 2020 van de volgende Harelbeekse kerkfabrieken werden 

goedgekeurd in de kerkraden: 

 

• Sint-Salvator :  goedkeuring kerkraad van 19.10.2020 

• Sint-Rita :    goedkeuring kerkraad van 13.10.2020 

 

Wegens Covid-19 vonden geen fysieke overlegvergaderingen plaats tussen de stad 

Harelbeke en het centraal kerkbestuur.  Enkel digitaal werden afspraken gemaakt zonder 

opmaak van een verslag. 

 

Op 13.11.2020 heeft het centraal kerkbestuur de budgetwijziging van de kerkfabrieken 

samen met het advies van het bisdom Brugge, erkend representatief orgaan, 

gecoördineerd ingediend bij de stad via de applicatie ReligioPoint. 

 

Cijfermatig blijkt het volgende: 

 

Exploitatietoelage in euro 

 MJP Voorgaande Wijziging Nieuw totaal 

Sint-Salvator  153.397,41   153.397,41  0,00  153.397,41 

Sint-Rita 25.378,18  25.378,18  0,00     25.378,18  

 

Investeringstoelage in euro 

 MJP Voorgaande Wijziging Nieuw totaal 

Sint-Salvator  20.000,00  50.000,00   -30.000,00  20.000,00  

Sint-Rita 47.750,50  6.480,00  41.270,50  47.750,50  

 

Reden voor deze wijziging is de aanpassing van de verdeelsleutel subsidies: 40% stad en 

60% Vlaamse overheid. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet van 07.05.2004 betreffende de materiële organisatie en werking van 

de erkende erediensten, inzonderheid de artikels 33, 47, 48, 49 en 50. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad neemt akte van de budgetwijzigingen 2020 van de kerkfabrieken. 

 



Artikel 2: 

 

Een afschrift van onderhavig besluit zal worden overgemaakt aan de 

provinciegouverneur, het Centraal Kerkbestuur, de kerkfabriek en het erkend 

representatief orgaan. 

 

12. Kerkfabrieken. Aktename budget 2021. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De budgetten 2021 van de Harelbeekse kerkfabrieken werden goedgekeurd in de 

kerkraden: 

 

• St.-Salvator:   goedkeuring kerkraad van 19.10.2020 

• St.-Jozef:   goedkeuring kerkraad van 15.06.2020 

• St.-Rita:   goedkeuring kerkraad van 13.10.2020 

• St.-Augustinus:  goedkeuring kerkraad van 23.05.2020 

• St.-Petrus:   goedkeuring kerkraad van 16.06.2020 

• St.-Amand:   goedkeuring kerkraad van 11.08.2020 

 

Op 13.11.2020 heeft het centraal kerkbestuur de budgetten 2021 van de Harelbeekse 

kerkfabrieken gecoördineerd ingediend bij de stad via de applicatie Religiopoint.  

 

Het gunstig advies van het bisdom Brugge, erkend als representatief orgaan maakt deel 

uit van het bundel. 

 

De gemeentelijke toelagen worden vastgesteld als volgt (bedragen in euro): 
 Exploitatietoelage Meerjarenplan Investeringstoelage Meerjarenplan 

St.-Salvator 159.390,75  169.878.94  37.455,40  37455,40  

St.-Augustinus 30.192,07  34.585,28  4.500,00  4.500,00  

St.-Rita 25.039,50  28.869,26  8.761,98  8.761,98  

St.-Jozef 51.306,92   52.711,06  9.200,00  9.200,00  

St.-Amandus 0,00  0,00  0,00  0,00  

St.-Petrus 65.294,12   76.365,47  21.163,00  21.163,00  

 

Wegens Covid-19 vonden geen fysieke overlegvergaderingen plaats tussen de stad 

Harelbeke en het centraal kerkbestuur. Enkel digitaal werden afspraken gemaakt zonder 

opmaak van een verslag. 

 

De budgetten 2021 van de Harelbeekse kerkfabrieken worden voor aktename aan de 

gemeenteraad voorgelegd.  Indien de budgetten passen binnen het goedgekeurde 

meerjarenplan, hetgeen het geval is, kan de gemeenteraad van de budgetten immers 

enkel akte nemen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

• Het decreet van 07.05.2004 betreffende de materiële organisatie en werking van 

de erkende erediensten, inzonderheid de artikels 46, 47 en 48. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 



Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1 :  

 

De gemeenteraad neemt akte van het budget 2021 van de Harelbeekse kerkfabrieken. 

 

Artikel 2 : 

 

Een afschrift van onderhavig besluit zal worden overgemaakt aan de 

provinciegouverneur, het centraal kerkbestuur, de kerkfabrieken en het erkend 

representatief orgaan. 

 

13. Hervaststellen lijst nominatieve subsidies 2020. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Jaarlijks wordt een lijst opgemaakt van nominatieve subsidie aan verenigingen, andere 

overheden, VZW’s en andere entiteiten. Deze subsidies kunnen exploitatietoelagen zijn of 

investeringstoelagen. Nominatieve subsidies zijn niet onderworpen aan een gemeentelijk 

subsidiereglement. De raad kent de subsidie toe aan een derde op basis van een 

specifieke motivering.  

 

De toekenning van een nominatieve subsidies gebeurt zonder voorwaarden. De 

uitbetaling van een nominatieve subsidie is steeds gekoppeld aan een 

samenwerkingsovereenkomst, een statutaire bepaling (vb. intergemeentelijke 

samenwerkingsverbanden) of een ondersteuning voor het gemeentelijke beleid. De 

uitbetaling is ook steeds gekoppeld aan een kasverslag, een budget, jaarverslag of 

activiteitenverslag waaruit de financiële vraag duidelijk is. 

 

De lijst van nominatieve subsidies wordt gewijzigd in functie van de uitvoering van de 

budgetten 2020 met name: 

 

• Specifieke werkingstoelagen ikv Corona-maatregelen; 

• Technische ingrepen; 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken het artikel 41, tweede lid, 23°; 

- de wet van 14.11.1983 met betrekking tot de controle op de toekenning en op de 

aanwending van sommige toelagen. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 



Artikel 1:  

 

De gemeenteraad stelt de gewijzigde lijst van nominatieve subsidies, deel stad, vast, 

zoals toegevoegd in bijlage. 

 

Arikel 2:  

 

De gemeenteraad geeft opdracht aan het college van burgemeester en schepenen om de 

nominatieve subsidies toe te kennen binnen het voorziene krediet per begunstigde zoals 

opgenomen in bijlage bij dit besluit. 

 

Arikel 3:  

 

De nominatieve subsidie wordt uitgevoerd op basis van de samenwerkingsovereenkomst, 

dotatiebesluit, statutaire overeenkomst of subsidie-aanvraag van de begunstigde. De 

subsidieaanvraag wordt ondersteund met een kasverslag, jaarverslag of 

activiteitenverslag waaruit de financiële vraag duidelijk is. 

 

Artikel 4:  

 

Na controle kan een nominatieve subsidie uitbetaald worden onder voorbehoud dat het 

uitvoeren van een nominatieve subsidie een controlerecht inhoudt en dat de nominatieve 

subsidie deels of helemaal kan teruggevorderd worden wanneer de subsidies niet 

aangewend wordt overeenkomst het doel waarvoor de subsidie wordt verleend. 

14. Vaststellen lijst nominatieve subsidies 2021. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Jaarlijks wordt een lijst opgemaakt van nominatieve subsidie aan verenigingen, andere 

overheden, VZW’s en andere entiteiten. Deze subsidies kunnen exploitatietoelagen zijn of 

investeringstoelagen. Nominatieve subsidies zijn niet onderworpen aan een gemeentelijk 

subsidiereglement. De raad kent de subsidie toe aan een derde op basis van een 

specifieke motivering.  

 

De toekenning van een nominatieve subsidies gebeurt zonder voorwaarden. De 

uitbetaling van een nominatieve subsidie is steeds gekoppeld aan een 

samenwerkingsovereenkomst, een statutaire bepaling (vb. intergemeentelijke 

samenwerkingsverbanden) of een ondersteuning voor het gemeentelijke beleid. De 

uitbetaling is ook steeds gekoppeld aan een kasverslag, een budget, jaarverslag of 

activiteitenverslag waaruit de financiële vraag duidelijk is. 

 

De lijst van nominatieve subsidies maakt voor boekjaar 2021 deel uit van het 

beleidsrapport budget. Daardoor worden nominatieve subsidies impliciet goedgekeurd 

door de gemeenteraad, samen met de vaststelling van het budget. Vanaf boekjaar 2020 

voorziet de regelgeving de expliciete goedkeuring van de nominatieve subsidies via een 

specifieke raadsbeslissing. 

 

De opgenomen nominatieve subsidies zijn voorzien in het budget van 2021. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken het artikel 41, tweede lid, 23°; 

- de wet van 14.11.1983 met betrekking tot de controle op de toekenning en op de 

aanwending van sommige toelagen. 



 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad stelt de lijst van nominatieve subsidies, deel stad, vast, zoals 

toegevoegd in bijlage. 

 

Arikel 2:  

 

De gemeenteraad geeft opdracht aan het college van burgemeester en schepenen om de 

nominatieve subsidies toe te kennen binnen het voorziene krediet per begunstigde zoals 

opgenomen in bijlage bij dit besluit. 

 

Arikel 3:  

 

De nominatieve subsidie wordt uitgevoerd op basis van de samenwerkingsovereenkomst, 

dotatiebesluit, statutaire overeenkomst of subsidie-aanvraag van de begunstigde. De 

subsidieaanvraag wordt ondersteund met een kasverslag, jaarverslag of 

activiteitenverslag waaruit de financiële vraag duidelijk is. 

 

Artikel 4:  

 

Na controle kan een nominatieve subsidie uitbetaald worden onder voorbehoud dat het 

uitvoeren van een nominatieve subsidie een controlerecht inhoudt en dat de nominatieve 

subsidie deels of helemaal kan teruggevorderd worden wanneer de subsidies niet 

aangewend wordt overeenkomst het doel waarvoor de subsidie wordt verleend. 

15. Meerjarenplanwijziging 2020-2025 deel stad. Vaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Het komt de gemeenteraad, volgens artikel 257 van het decreet lokaal bestuur (DLB), 

toe om de meerjarenplanwijziging 2020-2025 voor haar deel vast te stellen. 

 

De meerjarenplanwijziging bestaat minstens uit volgende onderdelen: 

 

• Eventuele wijzigingen aan de strategische nota: overzicht met alle 

beleidsdoelstellingen waar al dan niet prioritaire acties gekoppeld zijn; 

• Een aangepaste financiële nota: bevat de wettelijk opgelegde M-schema’s; 

• Toelichting: bevat de T-schema’s, financiële risico’s, beschrijving van grondslagen 

en assumpties; 

 

Financieel overzicht meerjarenplan 2020-2025: 

 



 
 

 
 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), artikel 40, 41, 249 en 257 - 258; 

- Het besluit van de Vlaamse regering van 30.03.2018 over de beleids- en 

beheerscyclus van de lokale besturen; 

- De omzendbrief KB/ABB 2019/4 van 03.05.2019; 

- Het ministerieel besluit van 26.06.2018 tot vaststelling van de modellen en de 

nadere voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsel en de digitale 

rapportering van de beleids- en beheerscyclus van de lokale besturen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

M2: Staat van het financieel evenwicht

Budgettair resultaat 2020 2021 2022 2023 2024 2025

I. Exploitatiesaldo (a-b) 5 578 421 2 744 783 3 061 907 2 733 192 2 859 574 3 258 924

   a. Ontvangsten 45 872 697 45 773 973 46 180 283 46 520 246 47 630 259 48 718 094

   b. Uitgaven 40 294 275 43 029 189 43 118 376 43 787 054 44 770 685 45 459 170

II. Investeringssaldo (a-b) -11 330 721 -6 447 627 -5 673 256 -7 005 254 -8 022 560 -7 650 927

   a. Ontvangsten 8 130 856 949 718 628 196 418 196 657 696 409 696

   b. Uitgaven 19 461 577 7 397 345 6 301 452 7 423 450 8 680 256 8 060 623

III. Saldo exploitatie en investeringen (I+II) -5 752 299 -3 702 843 -2 611 349 -4 272 062 -5 162 986 -4 392 003

IV. Financieringssaldo (a-b) 504 069 2 174 605 2 431 411 4 306 123 4 780 246 4 299 070

   a. Ontvangsten 2 132 005 3 828 959 4 323 889 6 553 177 7 553 177 7 553 177

   b. Uitgaven 1 627 937 1 654 354 1 892 478 2 247 053 2 772 931 3 254 107

V. Budgettair resultaat van het boekjaar (III+IV) -5 248 231 -1 528 238 -179 938 34 062 -382 740 -92 933

VI. Gecumuleerd budgettair resultaat vorig boekjaar 8 147 462 2 899 231 1 370 993 1 191 055 1 225 117 842 377

VII. Gecumuleerd budgettair resultaat (V+VI) 2 899 231 1 370 993 1 191 055 1 225 117 842 377 749 444

VIII. Onbeschikbare gelden 984 777 909 777 859 777 859 777 559 777 209 777

IX. Beschikbaar budgettair resultaat (VII-VIII) 1 914 454 461 216 331 278 365 340 282 600 539 667

Autofinancieringsmarge 2020 2021 2022 2023 2024 2025

I. Exploitatiesaldo 5 578 421 2 744 783 3 061 907 2 733 192 2 859 574 3 258 924

II. Netto periodieke aflossingen (a-b) 1 547 381 1 532 226 1 786 992 2 162 279 2 688 157 3 199 333

   a. Periodieke aflossingen conform de verbintenissen 1 590 437 1 612 783 1 862 478 2 217 053 2 742 931 3 254 107

   b. Periodieke terugvordering leningen 43 056 80 556 75 486 54 774 54 774 54 774

III. Autofinancieringsmarge (I-II) 4 031 041 1 212 557 1 274 915 570 913 171 417 59 591

M3: Kredieten

Uitgaven Ontvangsten

Kredieten Stad Harelbeke

  Exploitatie 33 930 396 42 230 009

  Investeringen 6 819 845 449 718

  Financiering 1 645 935 3 828 959

      Leningen en leasings 1 604 363 3 748 403

      Toegestane leningen en betalingsuitstel 41 571 80 556

      Overige financieringstransacties 0 0

Kredieten O.C.M.W. Harelbeke

  Exploitatie 9 098 793 3 543 963

  Investeringen 577 500 500 000

  Financiering 8 419 0

      Leningen en leasings 8 419 0

      Toegestane leningen en betalingsuitstel 0 0

      Overige financieringstransacties 0 0

2021



Met 19 stemmen voor, 5 stemmen tegen, 5 onthoudingen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad stelt haar deel van de meerjarenplanningwijziging 2020-2025 vast met 

voorgaande cijfergegevens. 

 

De gemeenteraad wordt geschorst om 22.48 u om over te gaan naar de dagordepunten 

van de ocmwraad. 

 

De voorzitter heropent de zitting om 23.08 u voor de rest van de behandeling van de 

onderstaande punten van de gemeenteraad. 

 

 

16. Meerjarenplanwijziging 2020-2025 deel OCMW. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Het komt de gemeenteraad, volgens artikel 249 van het decreet lokaal bestuur (DLB), 

toe om het deel van de meerjarenplanwijziging 2020-2025 van de OCMW-raad goed te 

keuren. Uit die goedkeuring volgt de definitieve vaststelling van het gehele 

beleidsrapport. 

 

De meerjarenplanwijziging bestaat minstens uit volgende onderdelen: 

 

- Eventuele wijzigingen aan de strategische nota: overzicht met alle 

beleidsdoelstellingen waar al dan niet prioritaire acties gekoppeld zijn; 

- Een aangepaste financiële nota: bevat de wettelijk opgelegde M-schema’s; 

- Toelichting: bevat de T-schema’s, financiële risico’s, beschrijving van grondslagen 

en assumpties; 

 

Financieel overzicht meerjarenplan 2020-2025: 

 

 
 

M2: Staat van het financieel evenwicht

Budgettair resultaat 2020 2021 2022 2023 2024 2025

I. Exploitatiesaldo (a-b) 5 578 421 2 744 783 3 061 907 2 733 192 2 859 574 3 258 924

   a. Ontvangsten 45 872 697 45 773 973 46 180 283 46 520 246 47 630 259 48 718 094

   b. Uitgaven 40 294 275 43 029 189 43 118 376 43 787 054 44 770 685 45 459 170

II. Investeringssaldo (a-b) -11 330 721 -6 447 627 -5 673 256 -7 005 254 -8 022 560 -7 650 927

   a. Ontvangsten 8 130 856 949 718 628 196 418 196 657 696 409 696

   b. Uitgaven 19 461 577 7 397 345 6 301 452 7 423 450 8 680 256 8 060 623

III. Saldo exploitatie en investeringen (I+II) -5 752 299 -3 702 843 -2 611 349 -4 272 062 -5 162 986 -4 392 003

IV. Financieringssaldo (a-b) 504 069 2 174 605 2 431 411 4 306 123 4 780 246 4 299 070

   a. Ontvangsten 2 132 005 3 828 959 4 323 889 6 553 177 7 553 177 7 553 177

   b. Uitgaven 1 627 937 1 654 354 1 892 478 2 247 053 2 772 931 3 254 107

V. Budgettair resultaat van het boekjaar (III+IV) -5 248 231 -1 528 238 -179 938 34 062 -382 740 -92 933

VI. Gecumuleerd budgettair resultaat vorig boekjaar 8 147 462 2 899 231 1 370 993 1 191 055 1 225 117 842 377

VII. Gecumuleerd budgettair resultaat (V+VI) 2 899 231 1 370 993 1 191 055 1 225 117 842 377 749 444

VIII. Onbeschikbare gelden 984 777 909 777 859 777 859 777 559 777 209 777

IX. Beschikbaar budgettair resultaat (VII-VIII) 1 914 454 461 216 331 278 365 340 282 600 539 667

Autofinancieringsmarge 2020 2021 2022 2023 2024 2025

I. Exploitatiesaldo 5 578 421 2 744 783 3 061 907 2 733 192 2 859 574 3 258 924

II. Netto periodieke aflossingen (a-b) 1 547 381 1 532 226 1 786 992 2 162 279 2 688 157 3 199 333

   a. Periodieke aflossingen conform de verbintenissen 1 590 437 1 612 783 1 862 478 2 217 053 2 742 931 3 254 107

   b. Periodieke terugvordering leningen 43 056 80 556 75 486 54 774 54 774 54 774

III. Autofinancieringsmarge (I-II) 4 031 041 1 212 557 1 274 915 570 913 171 417 59 591



 
 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), artikels 40, 41, 249 en artikels 257-258; 

- het besluit van de Vlaamse regering van 30.0.2018 over de beleids- en 

beheerscyclus van de lokale besturen; 

- De omzendbrief KB/ABB 2019/4 van 03.05.2019; 

- Het ministerieel besluit van 26.06.2018 tot vaststelling van de modellen en de 

nadere voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsel en de digitale 

rapportering van de beleids- en beheerscyclus van de lokale besturen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met 24 stemmen voor, 5 onthoudingen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt het deel van de meerjarenplanwijziging 2020-2025 van de 

OCMW-raad goed met voorgaande cijfergegevens. 

 

  

M3: Kredieten

Uitgaven Ontvangsten

Kredieten Stad Harelbeke

  Exploitatie 33 930 396 42 230 009

  Investeringen 6 819 845 449 718

  Financiering 1 645 935 3 828 959

      Leningen en leasings 1 604 363 3 748 403

      Toegestane leningen en betalingsuitstel 41 571 80 556

      Overige financieringstransacties 0 0

Kredieten O.C.M.W. Harelbeke

  Exploitatie 9 098 793 3 543 963

  Investeringen 577 500 500 000

  Financiering 8 419 0

      Leningen en leasings 8 419 0

      Toegestane leningen en betalingsuitstel 0 0

      Overige financieringstransacties 0 0

2021



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

17. Vragenkwartiertje. 

 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 14 DECEMBER 2020 

 

 

Openbare zitting 

 

3 Gemeentelijk reglement inzake beperking geldigheidsduur 

conformiteitsattesten. Aanpassing door hervaststelling. 

 

Schepen David Vandekerckhove 

 

Het conformiteitsattest is decretaal voorgeschreven.  Het valt dan ook niet te begrijpen 

dat men met een wijziging die daarop is geënt niet akkoord zou kunnen zijn. 

 

Repliek raadslid Patyn 

 

Het is niet de bedoeling tegen het conformiteitsattest te zijn. 

 

4 Gemeentelijk reglement 'kwaliteitslabel private huurwoning'. Opheffing. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout 

 

Ik zal punt drie en vier samen nemen en als het goed is, mevrouw de voorzitter, zal ik er 

nog enkele andere punten i.v.m. woonkwaliteit aan koppelen, dan hoeft dit niet meer in 

de varia. 

 

Dit derde agendapunt is reeds uitvoerig aan bod gekomen op de rc (raadscommissie) 

vorige week. De schepen weet dat ik een koele minnaar ben van al deze reglementen. 

 

▪ Reglement lijkt ons te streng, zeker wanneer ambtenaren overdreven (ik bedoel:  

te correct) tewerk gaan en geen ruimte meer geven voor menselijke nuance. 

▪ Vochtproblemen (deze nieuwe toevoeging aan het reglement) zijn bijna in alle 

woningen te vinden (ik kan getuigen vanuit mijn jobervaring dat dit bijna overal 

voorkomt en dit onder verschillende vormen zoals: opstijgend vocht, insijpeling, 

koudebruggen, enz.) Dit zal resulteren in het nooit meer kunnen afleveren van 

conformiteitsattesten (zelfs niet van max 5 jaar). Deze problemen zijn zelfs 

meestal gemakkelijk op te lossen door goede ventilatie (bijv. ramen openzetten) 

en zijn dus niet altijd een structurele fout of tekortkoming. 

 

Ik maak hier de vergelijking met ons reglement verwaarlozing. reglement van d.d. 

22/11/20 

 

▪ Eerst en vooral een opmerking omtrent de motivatie van dit reglement, wij 

dachten dat dit enkel voor de uitleg naar de gemeenteraad was, maar het 

volgende staat duidelijk in dit reglement: 

 

“De financiële toestand van de gemeente vormt het financieel hoofddoel en 

vereist de vaststelling van deze belasting aan de hierna vermelde tarieven. De 



tarieven zijn naar de mening van de gemeenteraad overigens redelijk gelet op het 

nagestreefde doel. Secundair wenst de voorliggende belasting de verwaarlozing 

van gebouwen en woningen te bestrijden, om zo de aantrekkelijkheid van de stad 

als leefomgeving te bevorderen. De afwezigheid van verwaarloosde gebouwen of 

woningen draagt immers bij tot een levendiger en aangename omgeving en 

vergroot ook het veiligheidsgevoel.”    

 

Kan deze motivatie (die eigenlijk omgekeerd moet zijn) nog aangepast worden? 

Onze burgers stellen zich daar vragen bij. 

▪ Ook hier gaat men zeer streng te werk, getuige de resultaten van dit jaar. 

▪ Ik ga hier in deze gemeenteraad geen namen of adressen doorgeven, deze zal de 

schepen zich wel herinneren. Let wel: ik spreek nu enkel over de behandelde 

bezwaren van dit jaar. 

Na controle van de 6 panden die op de lijst verwaarlozing staan en waarvoor er een 

bezwaar ingediend is bij de stad, volgende conclusie na eigen plaatsbezoeken:  

 

1. gaat enkel over afgebladerde verf rolluiken, eigenaar heeft nog geen geld om dit 

uit te voeren, is op heden ook nog niet uitgevoerd. Kan als nodig geacht worden. 

2. gevel ondertussen geschilderd. 

3. men is bezig met vergund te bouwen, dus eigenlijk is regl niet meer van 

toepassing. 

4. men is bezig met vergund te bouwen, dus eigenlijk is regl niet meer van 

toepassing. 

5. verf en barsten, is hier wel nodig om dit aan te pakken. 

6. afgebladderde verf, is ondertussen geschilderd. 

Al deze gevallen zijn zeker geen extreme verwaarlozing! Alle bezwaren werden echter 

ongegrond verklaard door het schepencollege en blijven dus op de lijst staan: volgens 

mij zijn er twee (1&5) terecht, twee (2&6) zijn ondertussen volgens mij opgelost, en 

twee (3&4) zijn volgens mij niet van toepassing door lopende erkende bouwvergunning. 

In het verslag zie ik dus de doorgedreven regelgeving waarvoor ik vroeger reeds 

vreesde. Blijkbaar is er zelfs nog geen beroepsmogelijkheid mogelijk, want na ongegrond 

bezwaar blijven ze gewoon staan.  

De eventuele beroepsprocedures kunnen maar pas ingaan na de belasting. De eerste 

belastings-heffingen zijn reeds voor nu in het voorjaar 2021 (= 1 jaar na de lijstopname 

of inventarisopname). 

 

Meer nog: in een recent geval van vaststelling van verwaarlozing in Bavikhove dus nog 

voor de opname op de lijst, en de schepenen weten hier ook wel waarover het gaat, is 

het zeker meer dan onterecht. Deze mensen hebben reeds 10 jaar serieuze inspanningen 

geleverd om hun pand op te waarderen met mooi resultaat. Zij waren onaangenaam 

verrast, om niet te zeggen verbolgen dat hun pand nu ook op de lijst zal komen. 

Conclusie: 

 

- motivatie is verkeerd. 

- te strenge controle door slechts één algemeen gebrek of twee gedeeltelijke 

gebreken. 

- bij bezwaar wordt toch alles afgewimpeld. 

- 1 jaar is meestal te kort om verwaarlozing weg te werken. 

- blijkbaar is (vergund) verbouwen geen grondig argument om geschrapt te worden 

van de lijst. Is dus ook geen vrijstelling. Zo zijn er toch een aantal? Kan hier 

vrijstelling voor bekomen worden? 

- er zijn volgens ons slechtere panden dan deze nu op de lijst. 

 



In de raadscommissie kregen we van de bevoegde ambtenaar te horen dat deze 

reglementen inderdaad zeer streng zijn en nu nog strenger worden. Met het gevolg dat 

dit praktisch niet meer efficiënt en correct zal kunnen opgevolgd worden.  

 

Ik heb in de commissie dan ook een pleidooi gehouden om al deze reglementen eens 

samen te voegen tot één globaal reglement woonkwaliteit. Nu hebben we leegstand op 

twee niveaus (woningen en bedrijfspanden), verwaarlozing enkel voor de van op 

openbaar domein zichtbare buitengevels, het conformiteitsattest voor de binnenkant 

(vooral bij verhuur), en het nu straks afgeschafte (wat voor ons een goede zaak is, het 

was trouwens ook geen verplichting en dus geen succes), het verdwijnend reglement 

kwaliteitslabel. 

 

Uit de verslagen van het schepencollege lees ik: ‘Er komt straks ook nog een nieuw 

reglement inventariseren verharding eraan, met waarschijnlijk terug een 

belastingreglement er bovenop.’ 

 

Nog een laatste vraagje over de realisatie van noodwoningen. Harelbeke ontvangt 

10.727,2 euro subsidie voor de realisatie van noodwoningen. Voor welke projecten zal dit 

gebruikt worden? 

 

Repliek schepen Vandekerckhove 

 

Ik begrijp de reactie van het raadslid niet.  Alle opmerkingen handelen over het 

reglement verwaarlozing en hebben niets te maken met hetgeen hier aan de orde 

is.  De regeling over het conformiteitstattest is ook Vlaamse wetgeving. 

 

Uw persoonlijke interpretatie verschilt ook van deze van de ambtenaren die u, op 

basis van een aantal dossiers, bij het huisvuil zet. 

Er is nog geen belasting mogelijk.  Het gaat enkel om een inventarisatie.  Bij 

bouwwerken zijn er overigens vrijstellingen voorzien. 

 

De dossiers worden wel op een menselijke wijze behandeld. 

 

Uw reactie heft niets met de feiten te maken, maar enkel met een bepaalde 

manier van aan politiek doen. 

 

Repliek raadslid Claerhout 

 

Ik heb de vergelijking gemaakt met het reglement verwaarlozing.  Als men hier 

ook zo streng is, dan zullen er geen conformiteitsattesten meer mogelijk zijn. 

 

Repliek schepen Callewaert op de realisatie van noodwoningen 

 

De stad wordt inderdaad gesubsidieerd voor de doorgangswoning Heerbaan 

45/101 en 45/102 en de renovatie van de woning Elfde Julistraat 20.  Telkens 

wordt daardoor de opvang van grotere gezinnen mogelijk. 

 

5 Kaderovereenkomst en bijlagen in het kader van het collectieve 

investeringstraject en kazerneringsproject in samenwerking met 

hulpverleningszone Fluvia.  Goedkeuring. 

 

Tussenkomst raadslid Nancy Debeerst: 

 

Wij met Open Vld zullen dit puntje uiteraard goedkeuren. We merken op dat een nieuwe 

kazerne voor de zone Harelbeke-Kuurne pas ingeplant staat vanaf 2028. We hebben 

hierbij enkele bemerkingen en vragen: 

 



• Zal er tegen die tijd nog voldoende budget zijn om onze nieuwe kazerne te 

financieren? Gezien we helemaal achteraan in de planning komen zal het totale 

budget voor alle kazernes tegen dan wellicht een stuk hoger liggen dan de raming 

op vandaag. ( denk maar aan bv. meerwerken bij de bouw van eerdere kazernes 

of door stijgende bouwkosten) Wat is de garantie dat onze kazerne tegen dezelfde 

logistieke en operationele voorwaarden zal worden gebouwd als alle andere 

kazernes in de jaren ervoor? 

• Word er bij de keuze van de locatie ook rekening gehouden met de noden van de 

brandweerlui zelf? Wij hebben immers een korps van enkel vrijwilligers die altijd 

zo vlug mogelijk ter plaatse willen zijn. Dus een vlotte verbinding is volgens ons 

prioritair. 

 

Repliek burgemeester Top 

 

Harelbeke staat inderdaad in 2028 geprogrammeerd.  De timing werd opgemaakt 

om het betaalbaar te houden, rekening houdend met alle ter plekke noodzakelijk 

te vervullen functies. 

Wat de te zoeken locatie betreft, die moet uiteraard goed bereikbaar zijn en zal 

ergens tussen Harelbeke en Kuurne moeten liggen. 

 

15 Meerjarenplanwijziging 2020-2025 deel stad. Vaststelling. 

 

Tussenkomst raadslid wouter Bouckaert 

 

We hebben met aandacht deze eerste bijsturing van de Strategische Meer Jaren Planning 

(SMJP) bekeken. Vooreerst dank aan de diensten voor dit lijvige document, de toelichting 

ervan de op de Raadscommissie (RC) en de snelle antwoorden op de schriftelijk bezorgde 

vragen. 

 

Zoals we vermoeden en zoals we al enkele keren op de Gemeenteraad (GR) opmerkten 

naar aanleiding van investeringen Het Spoor dat de bocht was ingezet, is het nu 

zonneklaar dat de bocht genomen is. Kortom, buiten de site Bavikhove – een project dat 

al tijdens de vorige legislatuur werd goedgekeurd en waar het op heden wat windstil 

blijft- en de evenementenhall ligt nog niets vast.  

 

Ik citeer uit een krantenartikel van vorig jaar: “Harelbeke krijgt een nieuwe uitvalsbasis 

voor sport, jeugd en cultuur. Om dat te betalen, gaan de opcentiemen op de onroerende 

voorheffing naar omhoog.” Op de GR van een jaar geleden haalden we ons ongenoegen 

al aan dat de aangekondigde investeringen als alibi gebruikt werden om deze 

belastingverhoging met bijna 20% te verrechtvaardigen terwijl met uitzondering van 

hetgeen ik een jaar geleden al zei dat nog niets vastlag.  

 

Waar ik mijn wenkbrauwen ook bij frons is het feit dat er ca. 250.000 euro – geen klein 

geld dus- als onbestemd budget voor conditiemeting en energie-efficiëntie verschoven 

wordt voor de centralisatie van verschillende gebouwen in Hulste. Op zichzelf geen 

slechte zaak, maar zoals ik vorig jaar bij de voorstelling van de SMJP aanhaalde wordt er 

creatief omgesprongen met de boekhouding en de SDG’s. Ook aangaande de relighting 

van de BIB voor 125.000 euro vinden we het concept wel OK, doch stellen we ons vragen 

bij de grootte van het begrote bedrag. 

 

Positief dan wel is dat dankzij de inspanningen van de beleidswerker economie de 

“Wereildkoarte” haar ingang lijkt te vinden bij onze bevolking en handelaren en dat het 

bestuur ze ook gebruikt als verloning. Een mooie win-win dat ons lokaal handelsapparaat 

ten goede zal komen.  

 



Wat wel een eigenaardigheid is dat inzake afvalverwerking en recyclage er 250.000 euro 

minder ontvangsten begroot wordt voor de ophaling en verwerking van huisvuil en 

anderzijds het instappen in het intergemeentelijk recyclagepark een meer uitgave van 1 

miljoen euro oplevert dan voorzien. We steunen het feit dat de tarieven laag worden 

gehouden om de bevolking tot recycleren en sorteren te bewegen, doch deze extra kost 

van 1.250.000 euro voor afvalverwerking is een zware dobber terwijl bovengemeentelijke 

samenwerking door schaalvoordelen en synergiën eigenlijk tot lagere tarieven zou 

moeten leiden.. 

 

Om af te sluiten zien we dat ondanks het uitstellen of verschuiven van de nodige 

investeringen en uitgaven de autofinancieringsmarge na deze bijsturing bijna tot nul 

wordt herleid op het einde van deze legislatuur. Dit betekent dat we nu al elke euro 2 

keer dienen om te draaien en er wellicht bij voorkeur -extra besparingen- zullen 

gevonden moeten worden of dat er bij een volgende beleidscyclus nieuwe middelen gaan 

moeten worden aangeboord om de met veel tromgeroffel aankondigde projecten te 

kunnen realiseren. 

 

Tussenkomst raadslid Lise-Marie Platteau 

1. Evenementenhal  

Ik wil nog een aanvulling doen m.b.t. VT2035, waarvan ik me eerst en vooral serieus 

begin af te vragen of 2035 wel zal gehaald worden. Ik lees dat in deze 

meerjarenplanning de eerste werken  zullen uitgevoerd worden op site De Mol, met de 

bouw van een feestzaal. De zogenaamde evenementenhal is dus het enige dat concreet 

vorm zal krijgen deze legislatuur. Nochtans zijn hier grote bezorgdheden over. O.a. op 

vlak van de verkeersveiligheid en wat de impact zal zijn op de parkeerdruk? Met 

momenten is het nu al erg druk op de site en dit alleen al door de Gavers en het huidige 

gebruik van de sportsite. Het is maar de vraag of de site De Mol een dergelijke drukte zal 

aankunnen? Hoe groot zal deze evenementenhal zijn? Welke capaciteit hebben jullie voor 

ogen? Nog heel wat onbeantwoorde vragen waar wij binnenkort een klaar en duidelijk 

antwoord op willen krijgen. We zijn alleszins zeer benieuwd naar de concrete plannen en 

hopen dat er rekening zal worden gehouden met de verschillende bezorgdheden die er op 

vandaag al zijn.  

 

2. Noodfonds  

Jullie spreken constant over allerlei financiële tegenvallers waardoor een aanpassing van 

het meerjarenplan noodzakelijk was, maar er zijn ook een aantal meevallers waar jullie 

niet over spreken, zoals bijvoorbeeld het noodfonds. Zelfs met het verhogen van de 

huurprijzen, het verhogen van de kostprijs voor jeugd- en sportkampen, het verhogen 

van de prijzen voor de vuilniszakken (en weet ik veel wat nog allemaal) en niet te 

vergeten natuurlijk de doorgevoerde belastingverhoging, moeten jullie nog middelen uit 

het noodfonds gebruiken voor zaken waarvoor deze niet bedoeld zijn.  

 

Tijdens de raadscommissie financiën van vorige week kregen we een presentatie 

voorgeschoteld omtrent de besteding van het noodfonds. Met Open VLD zijn wij niet te 

spreken over de besteding van het noodfonds. In een eerste ronde werden de subsidies 

met 50% verhoogd, maar voor 2021 vinden jullie dit blijkbaar niet meer nodig. In het 

verleden heb ik nochtans nog uitdrukkelijk benadrukt dat wij hoopten dat de middelen 

ten goede zouden komen van onze verenigingen en niet zouden verdwijnen in de pot van 

algemene werkingsmiddelen. En wat stellen we nu vast, dat er effectief weinig middelen 

rechtstreeks terugvloeien naar onze verenigingen. Exact hetgeen waar wij toen voor 

gewaarschuwd hadden…  

 

Ik geef een aantal voorbeelden van zaken waarvan wij in de verste verte de link met 

Corona niet zien en waar wij ons serieus afvragen wat nu precies de meerwaarde is voor 

onze verenigingen: 



 

• De heraanleg van het tennisterrein in Hulste bijvoorbeeld (37.000). Wat is 

de link met Corona en welke verenigingen zullen hier wel bij varen? Het zijn 

immers voornamelijk particulieren/inwoners die hiervan gebruik maken.  

• Nog een voorbeeld, nieuwe podiumelementen in CC Het Spoor voor 

zaalverhuur (18.700)? Opnieuw dezelfde vraag: waar zit de link met Corona 

en hoeveel verenigingen zullen hier wel bij varen? Ik vraag het mij echt af…  

• Wat wordt er trouwens precies bedoeld met verdere opfrissing van de 

sportsite (32.000)?  

• Nog een laatste voorbeeld, de intrede van de Sint (3.000). Uiteraard 

allemaal heel leuk (en iets waar je niet tegen kan zijn), maar waarom 

gebruiken jullie hiervoor geen budget vanuit de 'Oarelbeke 

Weireldstad'/evenementen pot? Waarom halen jullie hiervoor 3000 euro uit 

het noodfonds? Hoe kunnen onze verenigingen hier een graantje van 

meepikken? En opnieuw, wat heeft dit te maken met Corona?  

 

Voor alle duidelijkheid, wij pleiten niet voor het geven van een blinde cheque aan alle 

verenigingen, maar wel voor ondersteuning van de verenigingen die het moeilijk hebben. 

De toneelverenigingen bijvoorbeeld moeten het doen met een tussenkomst van ochot 

500 euro voor hun huur.  

 

Ook vinden we dat er weinig aandacht wordt besteed aan onze senioren, die nochtans 

een grote groep van onze bevolking uitmaken en bovendien ook ernstig getroffen worden 

door deze Coronacrisis. Een mogelijke maatregel hier zou bijvoorbeeld het compenseren 

van de betaalde lidgelden voor seniorenverenigingen kunnen zijn.  

 

Voor onze jeugdverenigingen hadden wij dan weer liever een maatregel gezien waar ze 

echt iets aan hebben en waar echt nood aan is. Al jaren hebben verschillende 

jeugdbewegingen moeite met het vinden van een camion om op kamp te kunnen gaan. 

Jullie zouden een deel van de middelen kunnen gebruiken voor het afsluiten van een 

contract met een vervoersbedrijf, zodat jeugdbewegingen op hun beide oren kunnen 

slapen voor het vervoer van hun kampmateriaal en zorgeloos op kamp kunnen 

vertrekken.  

 

Jullie hadden ook de budgetten van de jeugdraad, cultuurraad en sportraad kunnen 

verhogen. Op die manier zouden ze zelf kunnen beslissen over de besteding van deze 

middelen. 

 

Maar nee, jullie hebben ervoor gekozen om de middelen te besteden aan zaken die vaak 

niets met onze verenigingen of corona te maken hebben, aan zaken die eigenlijk al 

voorzien waren en om jullie begroting in evenwicht te brengen.  

 

Kortom, wij vinden dat er veel te weinig middelen rechtstreeks terugvloeien naar onze 

verenigingen en vinden dat jullie wel erg creatief zijn omgesprongen met deze middelen. 

De link met Corona en onze verenigingen is soms wel heel ver te zoeken…   

 

Tussenkomst raadslid Debeerst via de voorzitter 

 

Het raadslid deelt mee dat er vanaf 17.12.2020 een warenhuis Delhaize een 

pakjesautomaat komt. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn voor punt 15 en 16 

 

Bedankt mevrouw de voorzitter,  

 

Ik hoop dat jullie nog wat tijd en aandacht hebben, want ik heb een tussenkomst 

voorbereid die weliswaar wat langer is, maar het gaat dan ook over uiterst belangrijke 



materie, over de toekomst van onze stad, namelijk de aanpassing van de algemene 

meerjarenplanning. Mijn tussenkomst is opgedeeld in twee delen. Deel één gaat over de 

algemene budgettaire situatie. In deel twee ga ik dieper in op enkele specifieke acties en 

budgettaire posten in de meerjarenplanaanpassing. 

 

Maar vooraleer daarop in te gaan, wil ik een opmerking geven over de tonaliteit van de 

meerjarenplanaanpassing, want die stoort ons. En ik lees een korte paragraaf voor uit de 

MJP om mijn punt te staven: 

 

“In grote lijnen bleef het strategisch meerjarenplan met de vorig jaar 

goedgekeurde beleidsdoelstellingen, actieplannen en acties ongewijzigd. Er zijn 

weinig grote inhoudelijke aanpassingen.” 

 

Sta me toch toe om te zeggen dat dit toch niet klopt. Als je kijkt naar de budgettaire 

verschuivingen die jullie doen, de besparingen, de investeringen, bestemmingen van nog 

voorheen onbestemde gelden … dan zien we toch een meerjarenplanaanpassing van een 

aantal miljoen euro. En als uw vooropgesteld meerjarenplan wijzigt met dergelijk groot 

budget, dan kan je toch moeilijk zeggen dat er geen grote inhoudelijke aanpassingen 

gebeurden. 

 

En dat stoort me. Want jullie laten uitschijnen dat de inhoudelijk vooropgestelde beleid, 

jullie ambitieniveau, hetzelfde blijft. Maar dat is natuurlijk niet mogelijk als de 

financiering daarvan niet meer op hetzelfde peil blijft. Dan heeft dat uiteraard wel zijn 

impact op de inhoud, en die impact is niet min. 

 

Om twee voorbeelden te geven:  

- we zien ook dat de CD&V zijn belofte breekt van een nieuwe cultuurtempel. Ook 

de sporttempel op de Mol komt er in de verste verte niet.  

- We zien dat Groen de vooropgestelde klimaatambities, onder meer ook 

geformuleerd in het Stedelijk Groenplan, niet zal kunnen waarmaken, want ook 

hier werd in de financiering geknipt 

 

Dan zijn dat toch wel grote inhoudelijke aanpassingen. Jullie mogen dan wel in retoriek 

hetzelfde ambitieniveau aanhouden en bepleiten, de cijfers tonen aan dat dit niet 

mogelijk is. De feiten tonen dat ook, en zullen ons de komende jaren ook steeds meer en 

meer gelijk geven. 

 

Deel 1 – Algemene budgettaire situatie 

 

Ik kan mij inbeelden dat jullie niet tevreden zullen geweest zijn toen jullie 

begonnen met de jaarlijkse aanpassingsoefening. Ik denk dat jullie zelfs met de 

handen in het haar hebben gezeten en meermaals gevloekt zullen hebben. De 

cijfers ogen immers niet rooskleurig en verschillende parameters tonen dit aan, 

namelijk (1) de schuldgraad, (2) de exploitatiekosten en (3) de 

autofinancieringsmarge. 

 

1.1. Schuld 

 

Op elk beleidsdomein wordt immers, en soms zeer sterk, bespaard. De financiële 

situatie van onze stad verslecht zienderogen, de schuld stijgt van 13.645.192 euro 

naar 31.447.854. Dat is maal 2,3. Als je dat in perspectief plaatst dan heeft onze 

stad zeker geen bovenmatige schuld. En dat hebben we aan alle partijen hier te 

danken, die daarin een zeker voorzichtigheidsprincipe hanteren. Soms zelfs te 

voorzichtig. 

 

Als je dat afzonderlijk bekijkt is dit een serieuze stijging en moet ons dit allemaal 

zorgen maken. Meer dan een verdubbeling. Dit zal de solvabiliteit van onze stad 



aantasten. Dit zal ook ons investeringsbudget en onze mogelijkheden voor nieuw 

beleid, aantasten.  

 

En jullie zijn zich bewust van de financiële gevaren, want jullie hebben bij het 

begin van de legislatuur onmiddellijk de belastingen serieus verhoogd. Jullie 

mogen dan zelf ook wel een besparingsinspanning leveren op de eigen werking, 

meer is nodig en zal ook onvermijdelijk nodig zijn in de toekomst. 

 

1.2. Exploitatiekosten 

 

In de meerjarenplanaanpassing zien we nu veel besparingen op het 

investeringsbudget en dat is jammer. Er moet kritischer gekeken worden naar de 

taken van onze stad: “Wat zullen we nog doen, en wat niet.” Dat is geen 

gemakkelijke oefening en vaak ook pijnlijk, maar het zal nodig zijn om onze stad 

financieel gezond te houden en ons investeringsbudget op peil te houden. En laat 

de coronacrisis nu net een katalysator zijn om die oefening te maken.  

 

Om die oefening te maken moet het exploitatiebudget onder de loep genomen 

worden, dat stijgt immers stevig in deze meerjarenplanningaanpassing. Extra 

recurrente uitgaven, en dat weegt op het budget. Met deze MJP stijgen de 

exploitatie uitgaven met 5,7 miljoen euro, de ontvangsten met 3,7 miljoen euro. 

Dat maakt een verschil van 2 miljoen euro extra recurrente uitgaven. Bovendien 

stijgen de ontvangsten veel minder snel de komende jaren. Dat moet ons allemaal 

zorgen maken. 

 

Zoomen we dieper in op die exploitatiekosten dan vallen toch een aantal zaken 

op: 

 

1. De coronacrisis: het behoeft weinig uitleg dat de coronacrisis een financiële 

impact heeft op de stad. Echter, en dat zeggen jullie ook zelf in de 

meerjarenplanaanpassing, niet op de eenmalige, directe corona-uitgaven in 

2020 en 2021. Maar wel door de stijging van de sociale uitgaven en de impact 

ervan op de belastings- en retributie-ontvangsten. 

 

Jullie zijn als bestuur snel in voorzichtigheidsmodus gegaan, bijv. geen 

helikoptergeld in bonnen uitdelen, maar ik wil toch waarschuwen voor de 

sterke stijging aan sociale uitgaven in onze stad. In deze aanpassing wordt 

namelijk aan 1,8 miljoen euro extra aan sociale uitgaven voorzien. En dit 

bovenop de al hoge uitgaven in onze stad. Uiteraard heeft de coronacrisis hier 

zijn aandeel in en moeten de getroffenen bijgestaan worden (vnl. leeflonen). 

Maar het kan absoluut niet de bedoeling zijn dat die uitgaven recurrent blijven. 

Deze moeten opnieuw dalen, want de impact ervan op onze stadsfinanciën is 

te groot.  

 

Ik wil daarvoor waarschuwen dat jullie daar op toe zien en graag had ik ook 

jullie visie hieromtrent gehoord: hebben jullie de intentie, en ook een plan, om 

die sociale uitgaven onder controle te houden en te doen afnemen op termijn? 

 

2. IMOG: ik kan me inbeelden dat jullie zelf geschrokken zijn. Een meerkost van 

1.160.000 euro deze legislatuur voor ons recyclagepark. Ik hoor het graag dat 

we nog steeds een van de goedkoopste zijn in de regio, ik kan me niet van de 

indruk ontdoen dat jullie daar een serieuze inschattingsfout hebben gemaakt. 

De uitgaven stijgen veel en de ontvangsten verminderen.  

 

Hoe zullen jullie als bestuur ervoor zorgen dat die kosten onder controle 

blijven? Jullie streven er terecht naar dat onze inwoners minder afval 



produceren, dat zal logischerwijs ook minder inkomsten creëren en dus de 

kosten nog extra opdrijven. 

 

3. Fluvius OV: ook hier, weliswaar door overmacht, een extra uitgavenpost voor 

onze stad. 325.000 euro per jaar erbij voor de betaling van onze energie voor 

de openbare verlichting. Hadden jullie niet al kunnen anticiperen op deze 

mogelijke meeruitgave door dit al in te schrijven? 

 

4. Responsabiliseringsbijdrage: deze stijgt aanzienlijk doorheen deze legislatuur. 

Van 154.000 naar 435.000. Bij deze nogmaals een oproep om zo snel als 

mogelijk de overschakeling van statutaire tewerkstelling naar contractuele 

tewerkstelling te maken. We hebben nu ook nog het geluk dat de Vlaamse 

regering de helft van die kosten overneemt, maar laat ons ook van die 

opportuniteit gebruik maken, en we hebben daaromtrent ook al acties 

goedgekeurd op de gemeenteraad, om die overschakeling te maken. 

 

5. Mogelijks verdwijnen van steunmaatregelen: er zal budgettaire voorzichtigheid 

aan de dag moeten gelegd worden bij het incalculeren van subsidies van 

hogere overheden. Ik vernoemde daarnet de subsidiëring van de 

responsabiliseringsbijdrage vanuit de Vlaamse overheid, ook de federale 

overheid voorziet sociale steunmaatregelen waarvan we kunnen genieten. Dat 

zijn financiële meevallers waar we niet op mogen blijven rekenen in de 

toekomst. Hou daar rekening mee. 

 

1.3. Autofinancieringsmarge 

 

Als we kijken naar de autofinancieringsmarge dan zien we dat die positief blijft, 

dat is ook een verplichting, maar de marge minimaal blijft. Dat is niet 

noodzakelijk een probleem, maar het is wel zorgwekkend dat die marge al zo laag 

is bij de start van 2021 terwijl de financiële planning hier nog tot 2025 loopt. Dus 

hier zal toch waakzaamheid geboden moeten zijn. 

 

Deel 2 – Specifiek beleid en gekoppelde budgettaire posten 

 

In deel twee van mijn tussenkomst ga ik dieper in op een aantal specifieke 

beleidsacties en de budgettering daarvan, op een aantal inconsequenties ook. Ik 

zal hier een aantal kritiekpunten formuleren, maar tevens ook waarschuwingen en 

suggesties formuleren net zoals in deel 1. 

 

2.1. Site De Mol en CC Het Spoor 

 

De grootste wijziging die jullie doen, en toegegeven, het verbaast me niets hoor, 

we zeiden het al een jaar lang met onze fractie dat de plannen veel te weinig 

concreet waren. Dat is dat jullie elke investering voor de concrete realisatie van 

een nieuw cultuurcentrum achterwege laten. Die bijna 7,5 miljoen euro voorzien 

in CC Het Spoor verdwijnt, waarvan dan een dikke 3 miljoen naar het project op 

de site De Mol (feestzaal) gaat en er uiteindelijk meer dan 3,5 miljoen euro 

investeringsbudget in nieuwe vrijetijdsinfrastructuur verdwijnt. Het grote VT2035 

waarmee jullie pochten krijgt dus een pak minder budget en zal wellicht moeten 

uitgesteld worden naar VT2040 of VT2045. 

 

Dus bij de aankondiging van de MJP een jaar geleden verkopen jullie de 

belastingverhoging onder het mom van: “Ja, we gaan serieus gaan investeren in 

onze vrijetijdsinfrastructuur.” Wat zien we nu? Daar komt niets meer van in huis. 

Geen nieuw cultureel centrum of zelfs geen aanzet daartoe. Behalve misschien 

een plaatsbepaling, maar zolang geen concrete financiering is, blijft dit een hol 

project. Zeer minimale investeringen in onze sportsite op De Mol, eerder wat 



oplapwerken. Wat zullen zien is dat er keer op keer investeringen in onze 

verouderde gebouwen zullen moeten gebeuren om deze operationeel te houden, 

want jullie vooropgestelde plannen worden uitgesteld en doorgeschoven naar de 

volgende legislatuur. Concreet: de toiletten in CC Het Spoor, zullen die nu nog 

vernieuwd worden of niet? Ook het vrijetijdsproject op de Arendswijk wordt al 

serieus aan ambitieniveau ingeboet. Wat er wel komt, en ik twijfel ook of dit 

project zal afgewerkt zijn deze legislatuur, is een evenementenhal waar toch 

serieus vragen kunnen gesteld worden naar het nut en de noodzaak ervan. 

 

Ons inziens liggen de prioriteiten daar mis. Het project CC Het Spoor mét feesthal 

moet voor ons prioriteit krijgen. Onze gerenommeerde cultuurwerking verdient dit 

ook. Nu worden beiden uit elkaar getrokken en wij stellen ons de vraag of we echt 

een losstaande nieuwbouw feestzaal nodig hebben in onze stad. De synergie met 

het Spoor lijkt ons een interessantere piste en ook betaalbaarder. Daarom hadden 

we ook liever die voorziene gelden voor het project De Mol geschrapt gezien 

waarmee dan volledig wordt ingezet op het nieuw cultuurcentrum, de aankoop 

van de grond zou toch zo snel mogelijk gerealiseerd moeten worden. Ook kan een 

deel van de gelden geïnvesteerd worden in sportinfrastructuur. Met die keuzes zou 

ook de CD&V zijn eerdere beloftes nakomen, de start van een nieuwe ‘cultuur- en 

sporttempel’ voor onze stad. 

 

2.2. Lokale economie 

 

We zien dat er 100.000 euro verdwijnt voor het lokaal dienstenpand. Dat betekent 

dat er 100.000 investeringsbudget verdwijnt in onze lokale economie. In de plaats 

komt er een detailhandelsplan voor de deelgemeenten van 15.000 euro. Dus een 

besparing van 85.000 euro in onze lokale economie. Dat is toch een serieus 

bedrag. Heel jammer dat dit budget verdwijnt. Het is namelijk onze economie die 

onze stad er financieel bovenop moet helpen. En misschien is het hier ook wel 

eens gepast om te verwijzen naar de brief die vanuit Unizo kwam als aanklacht 

tegen de serieuze belastingverhoging waarin ik hen ook bijtreedt. Ik heb die 

communicatie zien passeren, wat toch wel pijnlijk is voor een bestuur met twee 

Unizo-schepenen. Ook zij beklemtonen het belang van een sterke lokale economie 

en dat een goed draaiende economie ook de financiële kaspositie van onze stad 

erop vooruit zal helpen. Meer ondernemers, betekent ook meer 

belastinginkomsten, meer mensen aan de slag, betekent minder sociale uitgaven 

en eveneens meer belastinginkomsten. 

 

Kijken we bovendien naar het globale centenplaatje voor onze economie. Dan 

blijft dit zeer minimaal. Het investeringsbudget over zes jaar tijd 19.000 euro. 

Ook bij de bestrijding van het coronavirus zien we 0 euro investeringen in onze 

economie over zes jaar tijd.  

 

Uiteraard zit het grootste deel van de werking in het exploitatiebudget, maar we 

hopen dat dit niet stilvalt en er vooral ook blijvend gewerkt wordt aan onze 

kernen. Ik wil nog eens benadrukken dat we stevig moeten inzetten op 

funshoppen en de digitalisering van onze lokale economie. Zodat onze 

handelskernen zo aantrekkelijk mogelijk worden en we die digitale transformatie 

niet missen. Onze nieuwe handelskern in Harelbeke heeft die investering absoluut 

nodig. We hebben daar al zeer veel van gerealiseerd. De Leiewerken zijn in se ook 

een economische investering bijvoorbeeld, maar dit mag niet stilvallen. Lokale 

economie is een domein dat vandaag de dag stevig onder druk staat, dus 

innovatie is aangewezen. Het lokaal dienstenpand zou hieraan bijgedragen 

hebben, ik stel voor dat jullie dit alsnog herbekijken en kijken of nieuwe 

innovatieve ideeën niet mogelijk zijn. Bijv. een pop-up pand voorzien, een 

pakjesautomaat voorzien (ik zie bijv. dat er eentje gekomen is bij ons 

recyclagepark), een foldermuur waar bijv. een folder in thuishoort waar en welke 



winkels je kan terugvinden, extra faciliteiten ter beschikking stellen zoals een 

rolstoel/looprekje … 

  

2.3. Fiets- en voetpaden, trage wegen, wegen en pleinen 

 

Laat me nu deze besparing net een van de vreemdste vinden. Meer dan 1,3 

miljoen euro schrappen jullie aan investeringen in onze fiets- en voetpaden, trage 

wegen en de heraanleg van pleinen etc.  Meer specifiek: 

 

o -150.000 voor de uitbreiding van het trage wegen netwerk 

o -460.100 voor fietsinfrastructuur 

o -280.000 voor voetpaden 

o -493.100 voor de heraanleg van wegen en pleinen 

 

En ik weet wel, en dat zal ook jullie tegenargumentatie zijn, er wordt wel nog 

steeds in onze mobiliteitsinfrastructuur geïnvesteerd. Maar jullie weten ook wel 

dat dit andere projecten en uitgavenposten zijn. Dit is geen budget voor de 

algemene verbetering van voetpaden, fietsinfrastructuur, trage wegen … 

 

Daarom doen we een concreet voorstel: schrap die budgetten niet, dit zal niet 

alleen onze mobiliteitsinfrastructuur ten goede komen, maar daarmee vervullen 

jullie ook jullie eigen verkiezingsbelofte. De gelden daarvoor kunnen jullie halen 

door de Beversestraat en de Vlasstraat niet heraan te leggen. Daardoor komt 

opnieuw 730.000 euro vrij. 

 

Daarbovenop verdwijnt er 200.000 euro aan investering in het nieuw 

mobiliteitsplan. Al enkele maanden schermen jullie met dit plan, maar nu zien we 

dat dit geen budgettaire follow-up heeft? Dan kijken we toch argwanend naar dit 

plan en zal dat geen lege doos zijn? Of kunnen jullie al een duidelijke 

herbestemming aantonen van die gelden, want in de meerjarenaanpassing wordt 

effectief gesproken van een ‘daling bij andere investeringsprojecten’. 

 

2.4. Planschadebudget 

 

Het voorziene budget voor planschade, namelijk 800.000 euro, wordt serieus 

verlaagd. Jullie zullen dit compenseren met 105.000 euro voor de periode 2023-

2025. Een jammere zaak. En daarmee ondergraven jullie eigen klimaatambities 

mee.  

 

Aangezien het behoudt van open ruimte ons allemaal aanbelangt en dit de 

komende jaren alleen maar zal toenemen, wil ik een concreet voorstel doen. Dat 

is namelijk het opstarten van een eigen, lokaal planschadefonds. Een spaarpotje 

die zullen dien om planschadeclaims mee te kunnen betalen waar jaarlijks een 

bedrag wordt ingestort. 

 

Conclusie 

 

We zien zeer vroeg deze legislatuur al een serieuze bijsturing in de 

meerjarenplanning. We zien op zo goed elk domein investeringen verdwijnen, 

belangrijke investeringen ook. Maar de lopende uitgaven die stijgen wel. En dat 

moet ons allemaal zorgen maken en aanzetten tot budgettaire waakzaamheid. 

 

Met onze fractie zouden we ook andere beleidskeuzes maken. Andere prioriteiten 

leggen. Voluit kiezen voor een nieuw cultureel centrum in plaats van 

aanmodderen met oplapwerken die steeds meer en meer geld kosten. Nu wordt 

dit volledig doorgeschoven naar de volgende legislatuur. Meer investeren in onze 



sportinfrastructuur en een duurzame toekomstvisie op tafel leggen in plaats van 

oplapwerken in de sporthal De Dageraad. 

 

Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele 

 

Het raadslid sluit zich aan bij de voorgaande sprekers. 

 

De burger is enkel geïnteresseerd in Harelbeke, niet in OW ‘Oarelbeke Weireldstad’ 

We moeten ook niet kijken naar wat anderen doen. 

Zolang er een aantal schepenen zijn die zich gedragen als despoten kan men daarmee 

niet verder. 

Als we de voorgaande jaren in het donker zaten en niet konden zwemmen, dan is daar 

nu nog geen verandering te zien. 

 

Repliek burgemeester 

 

Over het beweerd gedaald ambitieniveau; ik had het anders gewild maar we 

sukkelen met corona van de ene naar de andere miserie en het einde is ook nog 

niet in zicht.   

De prognoses naar de toekomst toe (bv. inzake de fiscale ontvangsten) komen 

van hogerhand.  De situatie is niet rooskleurig.  We moeten realist zijn. 

 

Naar Open VLD toe.  Het geld van het noodfonds kan men maar éénmaal 

uitgeven.  Ik heb liever dat we het doen zoals we het nu doen dan zgn. 

helikoptergeld uit te delen.  Verenigingen hebben ook infrastructuur nodig. 

 

Naar NVA toe. De ambities voor klimaat, vrije tijd en fiets- en voetpaden zijn niet 

derwijze gedaald dat het ambitieniveau helemaal zou weggezakt zijn. We wijzen 

nu geld toe aan specifieke projecten, bv. inzake fiets- en voetpaden. 

Ook de klimaatambitie blijft. Een nieuwbouw in Hulste zal immers duurzamer zijn 

dan de huidige situatie. 

Qua vrije tijd in Harelbeke zelf wordt nog 4.000.000 euro aangehouden.  Ook daar 

wordt dus nog wel degelijk geïnvesteerd. 

Qua schuldgraad, deze stijgt inderdaad, maar deze is historisch laag.  Het gaat 

ook veelal over kortetermijnschulden.  De nieuwe legislatuur zal dus wel nog 

zuurstof hebben. 

 

Wat exploitatiekosten betreft, die worden onder controle gehouden.  Indien men 

ze nog verder wil terugdringen, dan zal men eerst moeten zeggen wat we nog 

doen en wat niet. 

Voor de sociale uitgaven wordt naar schepen Callewaert verwezen, maar als men 

de sociale uitgaven wil laten dalen, dan zullen daar duurzame exploitatie-uitgaven 

voor nodig zijn. 

 

Inzake investeringen zijn eerder onbestemde sommen nu bestemd.  De 

Beversestraat bv. kan in de huidige aanleg niet langer mee.  Ze is te breed en ze 

past qua aanpak in de onthardingsstrategie.  Ook de aanpak van de Vlasstraat is 

verantwoord; het is een van de drukst bereden fietsstraten ook qua 

schoolverkeer. 

 

Wat planschade betreft, daar moet worden vastgesteld dat het hogere niveau de 

gemeenten weer heeft opgezadeld met iets wat veel geld kost. 

  



 

Repliek schepen Duchi 

 

De serieuze stijging van de onroerende voorheffing vorig jaar heeft de stad niet in 

een financiële luxepositie gebracht. 

Voor de investeringen wordt inderdaad soms geleend, maar wellicht moeten ze 

niet allemaal worden opgenomen.  Veel leningen zijn ook kortlopend, op 5 of 10 

jaar. 

 

Wat het noodfonds betreft; tennisterreinen hebben toch ook met sport te maken.  

Er is ook rekening gehouden met alle voorstellen die binnenkwamen. 

Aangaande de exploitatie-uitgaven en -ontvangsten, daar is vaak niets aan te 

doen.  De te verwachten belastinginkomsten worden begroot door de FOD 

financiën 

 

Qua investeringen, De Mol en Bavikhove komen al samen op 46.000.000 euro.  

Dit is niet te onderschatten. 

Het arrest van de CREG in de zaak Fluvius was helemaal niet te voorzien. 

Zgn. oplapwerken zijn vaak nodig.  Als men ze niet doet, dan krijgt men ook 

kritiek. 

 

Wat het plaatsen van lockers betreft, daar sta ik wel achter, maar als een private 

partner het doet des te beter. 

Het exploitatiebudget voor lokale economie is verdrievoudigd.  De virtuele munt 

wordt niet gelanceerd maar we zetten in op de OW-kaart. 

 

Repliek schepen Tijs Naert 

 

In verband met IMOG, het opzetten van de intergemeentelijke recyclageparken is 

een grote oefening.  Iedereen zit nu op één lijn en alle inwoners kunnen naar elk 

park in de regio.  Dit is een grote vooruitgang.  Daarom ook werden er een aantal 

tarieven aangepast.  Een aantal zaken zijn goedkoper of gratis geworden. 

Het doel van de gehele operatie is een gedragsverandering bij de burger tot stand 

te brengen.   

 

Het effect is inderdaad dat we meer betalen en de bedragen waren door IMOG 

aanvankelijk inderdaad niet doorgegeven. We namen dit mee in de budgettering, 

maar slechts voor een deel. De vertegenwoordigers van de stad hebben daarop in 

de raad van bestuur gewezen. Uiteindelijk is het een meeruitgave voor de stad die 

toch naar onze burgers gaat, aangezien de burger nu minder betaalt op het 

recyclagepark.. 

 

U hebt het verkeerd voor Wout. Ik ben wat verwonderd dat je dit zo benadert, dit 

klopt helemaal niet. In verband met de fiets- en voetpaden, daar wordt 

hoegenaamd niet bespaard.  De projecten worden nu benoemd, bv. de 

Beverstraat, Steenbrugstraat, de Vlasstraat, ... straten waarvan de herinrichting 

belangrijk is qua verkeersveiligheid en qua onthardingsbeleid (zie de 

Steenbrugstraat, Beversestraat).  Beversestraat krijgt zo 600 meter nieuw 

voetpad. Op die manier slaan we verschillende vliegen in één klap. 

Een ander voorbeeld is de Beneluxlaan, daar komen twee kilometer nieuw fietspad 

in samenwerking met de provincie 

Ook willen we de heraanleg doen van 2 kruispunten in de Heerbaan.  

Voor de komende jaren zijn ook al een aantal budgetten toegekend. Zo krijgt bvb 

de Hoogstraat een verkeersplateau ter hoogte van de Treurnietstraat. 

  



 

Ook qua klimaat gaat er nauwelijks iets weg.  Kredieten worden eventueel 

verplaatst of nominatief toegekend. We streven daarmee de doelstellingen na van 

in het groenplan dat hier goedgekeurd werd. Zo gaat er jaarlijks €28 000 van in 

dit budget naar de aanplant van bomen, zodanig dat we onze doelstelling halen.  

We gaan in 2021 ook 1,8 hectare natuur aankopen en ook dit is onderdeel van het 

groenplan. 

In Hulste zullen drie gebouwen worden samengebracht.  Dit verlaagt zeker de 

voetafdruk op het klimaat.  Het project past dus volledig in de vooropgestelde 

klimaatdoelstelling. 

 

Conclusie: de finaliteit van het meerjarenplan klopt nog altijd. 

 

Repliek schepen Francis Pattyn 

 

De grote zaal van CC Het Spoor is ongeveer 720 m².  Op de site De Mol voorzien 

we 1.000 tot 1.200 m².  Wat we op De Mol voorzien is geen evenementenhal, wel 

een grote zaal.  Het is NVA die de term evenementenhal in de mond heeft 

genomen. 

Dat buren tegen dergelijke initiatieven protesteren is bekend.  De naaste buren 

zullen altijd protesteren.  Er wordt echter wel degelijk rekening gehouden met het 

mobiliteitsaspect.  We gaan dat zeer grondig onderzoeken. 

 

Wat UNIZO betreft en de reactie op de verhoging van de onroerende voorheffin., 

Naast schepen ben ik inderdaad ook bestuurslid in UNIZO leiekracht: 

En link met het verenigingsleven is echt iets wat ik iedereen aanbeveel, ik doe dit 

al sinds mijn jeugd in een jeugdbeweging. Al twintig jaar blijf ik die linken 

onderhouden, op die manier weet ik wat er leeft in Harelbeke. Trouwens UNIZO is 

200% politiek onafhankelijk. Kathleen Duchi en mezelf kunnen te allen tijde dit 

onderscheid maken. 

 

Repliek schepen Windels 

 

De schepen treedt de burgemeester bij in zijn repliek over het Noodfonds Corona. 

Het noodfonds bedraagt 276.000 euro. 98.700 euro werd gebruikt aan steun in 

2020.  Voor 2021 en 2022 is samen nog eens 65.000 euro voorzien.  Het saldo, 

ongeveer 113.000 euro, gaat naar investeringen. 

 

Voor de intrede van de Sint (een budget van 3.000 euro) wordt naar 

samenwerking met verenigingen gezocht. 

 

De zgn. oplapwerken aan de sportinfrastructuur zijn wel degelijk nodig.  We willen 

de komende 10 jaar nog behoorlijke sportinfrastructuur kunnen aanbieden. 

 

Uiteraard blijft Harelbeke Harelbeke, maar Oarelbeke Weireldstad is qua 

citymarketing een krachtig merk.  Het zet Harelbeke in de picture.  Laatst viel de 

term Oarelbeke Weireldstad al op TV. 

 

Repliek schepen Vandekerckhove 

 

Het noodfonds werd in de sector jeugd op de algemeen vergadering van de 

jeugdraad door de schepen zelf toegelicht.  Een positief advies van de jeugdraad 

volgde omdat de jeugdraad gezonde stadsfinanciën belangrijk vindt. 

 

Wat het planschadefonds betreft, begrijpt de schepen niet hoe men het fonds zou 

kunnen spijzen door minder inkomsten te genereren.  De beslissing van de 



Vlaamse regering om het fonds niet zelf te financieren zal overigens geen 

betonstop maar een betonspurt tot gevolg hebben. 

 

Repliek raadslid Wout Patyn 

 

Het raadslid gaat in op de vraag wat NVA wil doen om de exploitatie- en 

investeringskost te doen dalen: 

 

- besparen op personeel; 

- minder sociale uitgaven, zeker wat de recurrente uitgaven betreft; 

- besparen op energiezuinig maken van gebouwen; 

- minder isolatiepremie; 

- minder investeren in het vergroenen van het wagenpark wegens nu nog te 

duur. 

 

Men kan er niet om heen dat het planschade fonds daalt van 800.000 naar 

300.000 euro.  Het fonds kan echter nuttig zijn voor Harelbeke. 

 

Repliek raadslid Patrick Claerhout 

 

Het budget fietspaden mag niet verloren gaan onder kredieten voor wegenis. 

 

Repliek raadslid Lise-Marie Platteau 

 

Het raadslid stelt andere cijfers te hebben over de aanwending van het Noodfonds 

Corona.  Het raadslid stelt ook vast dat wordt toegegeven dat een deel van het 

fonds wordt gebruikt om de begroting op orde te zetten. 

 

Repliek schepen Naert 

 

T.o.v. raadslid Claerhout: het is niet belangrijk waar een krediet staat.  Het 

eindresultaat telt. 

 

T.o.v. raadslid Patyn: De stad kan niet draaien zonder personeel. Ik vind dit 

eigenlijk een belediging voor ons personeel. Er wordt in onze stad zeer goed werk 

geleverd. Aan bepaalde beleidskeuzes hangen ook personeelskeuzes vast. De 

opmerking van raadslid Patyn over personeelsbesparingen vind ik dan ook gratuit,  

kort door de bocht en ongepast. 

 

Repliek schepen Vandekerckhove 

 

NVA zou dus willen schrappen in investeringen in een betere woonkwaliteit.  De 

schepen is blij dat dit niet gebeurt want dit zou rechts beleid zijn. 

 

Repliek schepen Duchi 

 

T.o.v. raadslid Platteau: er waren inderdaad al een aantal zaken voorzien, maar ze 

zouden anders niet zijn doorgegaan. 

 

Repliek burgemeester Top 

 

De burgemeester deelt mee dat blijkens een perstekst de gemeenteraad van de 

stad Antwerpen over praktisch alle partijgrenzen heen het klimaatplan Antwerpen 

heeft goedgekeurd.  Dit plan gaat o.m. ook over energiezuinig maken van 

woningen en stadsgebouwen. 
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Reactie schepen Lynn Callewaert: 
Sociale uitgaven zijn een beleidskeuze. Dat klopt helemaal! En dat is een keuze die ik zal 

blijven verdedigen omdat dat de enige manier is om als samenleving vooruit te gaan. Pas 

als je inspanningen levert om wie het moeilijk heeft mee te krijgen, kan je echt groeien.  

 

Jullie kregen een exceltabel met de verschillen in sociale steun tussen wat begroot was 

en wat we nodig hebben. De belangrijkste wijzigingen zijn daar: 

• Leefloon Belgen 55%: minder dan begroot. Extra aanvragen, maar ook 

verschuivingen vanuit GPMI 55% = 55% + 10%. 

• Meer leefloon studenten: meer mensen die hogere studies aanvatten. Belangrijk 

om die ondersteuning te bieden. Belangrijk voor toekomst van die jongeren. 

 

De afgelopen periode ontvingen we heel wat steunmaatregelen. Wij kregen 248 657 euro 

Vlaamse en Federale middelen voor armoedebestrijding in het kader van COVID-19.  

Daarnaast worden ook federaal maatregelen genomen: 

• 15% hoger terugbetalingspercentage voor nieuwe leefloonaanvragen wordt 

verlengd tot 31 maart 2021 

• Premie van 50 euro extra per maand voor leefloongerechtigden, IVT en IGO-

gerechtigden wordt verlengd tot 31 maart 2021 

Na 31 maart zullen we pas echt de gevolgen zien als alle steunmaatregelen van de 

overheid uitdoven, zoals bijvoorbeeld tijdelijke werkloosheid, uitstel betalingen sociale 

bijdragen bedrijven, … Ik vermoed dat we pas dan echt een stijging zullen kennen van 

het aantal aanvragen. 

 
De sociale uitgaven liggen inderdaad hoger dan voorzien, maar wij passen enerzijds de 

wet op maatschappelijke integratie toe en anderzijds ons eigen REMI-systeem voor wat 

betreft aanvullende steun. Voor beide moet men aan voorwaarden voldoen om rechten te 

openen. Om recht te hebben op aanvullende steun, moet je onder het referentiebudget 

menswaardig inkomen vallen. Dat betekent dat je onvoldoende middelen hebt om 

menswaardig te kunnen leven, dus is die steun gerechtvaardigd.  

 

Daarbij kunnen we rekenen op steun van de federale overheid:  

• Zij betalen minstens 55% van de uitgekeerde leefloonbedragen terug 

• De uitkeringen zullen de komende jaren stijgen richting de armoededrempel wat 

maakt dat OCMW’s minder aanvullende steun zullen moeten uitbetalen. 

• Er zal ondersteuning voorzien worden voor wie REMI gebruikt 

Om te zorgen dat minder mensen aanspraak moeten maken op steun van het OCMW, 

moeten we inzetten op (levenslang) leren en werken. Dat zijn beide Vlaamse 

bevoegdheden. Wat we lokaal kunnen doen is dat beleid versterken. We nemen de 

volgende maatregelen: 

• Levenslang leren 
o Project digitale kloof 
o Huiswerkondersteuning voor 12 000 euro per jaar 
o Nederlandse oefenkansen: 6000 euro extra budget voor de komende jaren 

om extra schoolbabbels te organiseren 
o Voortraject anderstaligen i.s.m. OCMW Kortrijk: intensieve begeleiding 

naar traject werk op vlak van taal en attitude 

• Werk 
o Wijkwerkers inzetten binnen de stad: 7500 euro extra budget 
o 80 000 euro toelages aan sociale economie + co-financiering voor klusjes 

in scholen door sociale economie (als school 500 euro investeert, leggen 

we 500 euro op) 
o Goedgekeurd regionaal project binnen W13 van ESF-subsidies voor 

toeleiding jongeren naar arbeidsmarkt 



o Goedgekeurd project ESF-subsidies proeftuin sociale netwerking en 

participatie inburgeraars: vrijwilligerswerk als opstap naar werk voor 

mensen van vreemde herkomst ism Refu interim en Huis van Leren 
o Samenwerking tussen dienst economie en trajectbegeleiding in het kader 

van ‘werk lokaal’: werknemers en werkgevers met elkaar in contact 

brengen 

 

Dus binnen de bevoegdheden die wij hebben, doen we ontzettend ons best en is dus elke 

euro die naar sociaal beleid gaat gerechtvaardigd. 

 

Repliek raadslid Wouter Bouckaert 

 

Het raadslid sluit zich aan bij schepen Callewaert waar deze stelt dat het belangrijk is dat 

ook kinderen uit kansengroepen hogere studies kunnen aanvatten en afwerken. 

 

 

 

VARIA  

 

 

Tussenkomst raadslid Cedric Van den Bussche 

 

Tijdens een lange coronawandeling doorheen Harelbeke passeerde ik langs een 

buitenspeeltuintje. Daar botste ik op een emotionele situatie, die me toch even bij de 

keel heeft gegrepen en waar ik graag even de aandacht op wil vestigen.  

Een moeder was naar dat befaamde speeltuintje getrokken met haar 3 kinderen.  Twee 

van hen waren gretig gebruik aan het maken van de speeltuin, het derde jammer genoeg 

niet. Waarom niet? Heel duidelijk, het kindje kon gewoon weg niet mee spelen met zijn 

broers en/of zussen omdat het kindje een rolstoelgebruiker was.  

Ik kan je verzekeren na zo een emotioneel beeld gezien te hebben, je er alles aan wil 

doen om zo’n situatie te gaan vermijden.  

 

We leven nu eenmaal in een maatschappij waarin ‘inclusie’ centraal komt te staan. Een 

term die aantoont dat we achtergestelde groepen net moeten includeren in de 

samenleving. Inclusie staat tegenover uitsluiting en dat is net hetgeen wat ik hier wil 

aankaarten. Waarin we elk kind de kans moeten geven zich volledig te kunnen ontplooien 

en vooral niet te vergeten het kind ‘kind’ te laten zijn.  

 

Bij thuiskomst ben ik dan ook meteen begonnen met denken hoe we zo’n situaties 

kunnen gaan minimaliseren. Met hier en daar wat opzoekwerk ben ik gebotst op het feit 

dat er effectief heel wat speeltuigen voor kinderen met een beperking bestaan. Als is het 

maar een doodgewone schommel waaraan een rolstoel aan gevestigd kan worden.   

Ik heb dan ook een rondvraag gedaan bij mensen die jammer genoeg dit probleem vaak 

ondervinden. Zo ben ik dus met heel wat mensen in contact gekomen. Personen waarvan 

hun kinderen zelf een beperking hebben , zorgleerkrachten, vrijwilligers, etc.  

Allen hadden ze diezelfde jammerlijke opmerking;  

 

Het klopt inderdaad dat er bij heel wat ‘dagvoorzieningen voor kinderen met een 

beperking’ zulke toestellen ter beschikking zijn, die gelukkig gretig gebruikt worden. 

Maar het ravotten op die toestellen gebeurt natuurlijk enkel maar met het zorgpersoneel 

en binnenin de voorziening. Ouders kunnen dus met andere woorden nooit met hun 

eigen kind en in het bijzijn van hun andere kinderen ‘normaal’ tussen aanhalingstekens 

samen spelen. Wordt het niet eens tijd dat we hier verandering in brengen? En de ouders 

die dat weliswaar graag willen ook eens de kans te geven om samen met hun kind die 

een beperking heeft te ravotten.  

 



Om even duidelijkheid te scheppen: Wat ik niet vraag is om op ieder speeltuin een 

toestel te plaatsen voor kinderen met een beperking. Dit is gewoonweg ook niet nodig. 

Het is al belangrijk dat er een speeltuin zou zijn waar dit wel het geval zou kunnen zijn. 

Want zoals iedereen wel zal weten, zijn zulke toestellen niet de goedkoopste natuurlijk. 

Wat ik dus wel vraag is 1 toestel te voorzien in Harelbeke die vermengd staat tussen 

andere speeltuigen zodat gezinnen met hun kinderen ( beperking of niet ) samen kunnen 

spelen.  

 

Nergens in naburige steden of gemeenten zijn zulke speeltuigen aanwezig op openbare 

speeltuintjes. Jammer, want deze worden blijkbaar enorm intensief gebruikt volgens 

verschillende zorgleerkrachten. Deze legislatuur worden blijkbaar heel wat Harelbeekse 

speeltuinen onder handen genomen, gelieve dit mee te nemen.  Laat Harelbeke hier een 

voorbeeld en koploper in zijn voor vele andere steden en gemeenten! 

 

Repliek schepen David Vandekerckhove 

 

De schepen dankt het raadslid voor het voorstel en geeft aan de zaak te zullen 

bekijken. 

Volgens de schepen zijn er wel al een aantal speeltoestellen beschikbaar voor 

kinderen met een beperking. 

 

Repliek van raadslid Van Den Bussche 

 

Als de schepen doelt op de halve slingermandjes, dan zijn er toch nog problemen 

bijvoorbeeld doordat men met twee personen dient te zijn om het kind in het 

mandje te plaatsen. 

 

Repliek schepen Duchi 

 

De schepen is de vraag genegen maar er is geen budget.  Vandaar de vraag naar 

een eventuele mogelijke subsidieerbaarheid. 

 

Repliek raadslid Van Den Bussche 

 

 Het raadslid gaat het na. 

 

Tussenkomst raadslid wouter Bouckaert 

 

We zien dat er een laadpaal staat bij de fietsstallingen aan de voorzijde van het station. 

Zie de foto die werd bezorgd. Evenwel is nergens duidelijk aangeduid dat er een laadpaal 

is en bovendien staat er een verkeersbord verboden stil te staan en te parkeren. Ik vraag 

me af hoe je dan je voertuig kan opladen… Kan dit aangepast worden aub? 

 

Repliek schepen Tijs Naert 

 

Wellicht is de laadpaal nog niet in dienst.  Uiteraard wordt dan alles aangepast. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn 

 

Korte vraag voor de schepen van communicatie Windels over openbare wifi, ik had 

gewoon graag eens de stand van zaken geweten i.v.m. de openbare wifi die er komt in 

ons stadscentrum. We hebben daarvoor Europese subsidies ontvangen, maar 

daartegenover staat ook een tijdslimiet wanneer het project moet gerealiseerd worden. 

We hebben nu nog een dik half jaar tijd, ik vroeg me af hoe ver we ermee staan. Dank! 

  



 

Repliek schepen Windels 

 

Telenet werd uiteindelijk aangeduid in dit dossier dat door corona wat is verlaat.  

Normaal is er binnen een tweetal maand openbare wifi op het marktplein. 

 

Tussenkomsten raadslid Brecht Vandeburie 

 

1. Aanduiding wandelpad langsheen de Leieboorden 

 

Vooreerst wens ik schepen Naert te bedanken voor de opvolging en de uitwerking van de 

grondpictogrammen langs de Leieboorden om de wandelpaden visueel duidelijker te 

maken naar alle gebruikers van het openbaar domein. 

 

Als de diensten er nu nog in slagen om de “verwaterde” geplastificeerde A3-documenten 

weg te nemen aan diverse verlichtingspalen en borden, is dit een volledig propere 

oplossing langsheen de leieboorden. 

 

Graag luister ik nog even hoever het staat met het aanbrengen van een naambord op de 

fietsersbrug? (als herkenningspunt voor passanten!) 

 

En als laatste, nu Vlaanderen 120.000 euro zal investeren in een fietsleuning langsheen 

het jaagpad tussen de Banmolenbrug en de stuw van de nieuwe sluis in Harelbeke, wens 

ik nogmaals mijn vraag te herhalen om toch een beperkt aantal reddingsboeien te 

voorzien op cruciale plaatsen in 2021. 

 

Repliek schepen Naert 

 

De vraag naar reddingsboeien is een dubbel verhaal.  De Vlaamse Waterweg 

(VWW) hangt in principe geen reddingsboeien meer wegens vandalisme en de 

aansprakelijkheid als ze geplaatst worden en niet OK blijken te zijn.  De 

problematiek wordt bij de VWW nogmaals op tafel gelegd.  

 

2. Kerstverlichting  

 

Velen hebben het al kunnen zien en lezen op de sociale media dat menig Harelbekenaren 

tevreden zijn met de nieuwe kerstverlichting die in het Centrum van Harelbeke voor het 

vele licht in deze “donkere” periode zorgt.  

 

En ja, het is een héél mooi en warm beeld wanneer we door het centrum passeren of 

wandelen. Bij deze wensen we dan ook de bevoegde schepen, maar vooral ook mevr. de 

voorzitster van de gemeenteraad, die jaren hiervan haar stokpaardje heeft gemaakt, te 

feliciteren met deze realisatie! 

 

Nu heb ik de vraag of met deze realisatie de budgettaire limiet inzake kerstverlichting is 

bereikt of kan er volgend jaar nog gezorgd worden dat enkele bijkomende straten ook 

worden opgenomen in de kerstsfeer? We denken hierbij aan de Twee-bruggenstraat tot 

aan TSAS waar door inkleding van de bomen ook een mooi lichtspel zou kunnen 

gerealiseerd worden langsheen de volledige Leie i.p.v. het huidige traject op de 

Vrijdomkaai. 

 

Deze vraag geldt ook voor de aanloopstraten die naar de dorpskernen van Hulste, 

Bavikhove en Stasegem.  Ook in Hulste is de meerwaarde van de verlichting aangebracht 

door make-a-wish foundation een heel mooi gegeven dat hopelijk kan behouden blijven 

of zelfs overgenomen worden door de stad in alle dorpskernen van onze stad. 

  



 

Repliek schepen Dominique Windels 

 

De kerstverlichting is inderdaad heel goed.  Er worden ook in de deelgemeenten 

inspanningen gedaan.  Een uitbreiding zal echter niet evident zijn.  De schepen 

bekijkt het. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout 

 

Het raadslid stelt drie vragen over de afwerking van het marktcentrum en vraagt 

daarover schriftelijk antwoord te krijgen: 

1. Wat met de bomen en de pergola? Ik zie dat men de volledige oppervlakte aan het 

verharden is? Geen boombakken? 

2. Wat met de overschrijding van de wettelijke termijn van de werken? Ik heb hier nog 

steeds geen antwoord rond gekregen.  

3. Wat is er gewijzigd in de plannen rond het pleintje De Liederik? 

 

Tussenkomst raadslid André Vanassche 

 

Het raadslid komt terug op E3 Saxo Bank Classics.  Er zou worden gevraagd dat men ook 

Hulste en Bavikhove zou aandoen.  Het parcours zou echter blijkbaar vast liggen voor 

2021.  Kan er toch niets gedaan worden voor de toekomst?  De naam “Harelbeke” blijkt 

ook verdwenen te zijn. 

 

Repliek schepen Windels 

 

Het contract was al goedgekeurd toen de vraag werd gesteld.  De vraag werd 

gesteld en men ging dit bekijken.  Harelbeke komt wel degelijk voor in het logo. 

 

Nagekomen informatie 

 

In navolging van de vraag van raadslid Vanassche op de gemeenteraad van 

14.12.2020, heeft de schepen nogmaals afgetoetst bij de organisatie E3 wat er 

van zijn eerdere vraag tot parcourswijziging meegenomen is.  Het antwoord was 

als volgt: 

  

“De parcourswijziging is opgenomen bij de start. We rijden via de Marktstraat, 

Overleiestraat, Rijksweg, Kuurnestraat naar Hulste en gaan dan via de 

Muizelstraat en Vlietestraat naar Bavikhove om zo via de Bavikhoofsestraat en de 

Ringlaan (N36) terug naar de Gentsesteenweg (N43) waar we opnieuw op het oud 

parcours komen. Dit parcours heb ik ondertussen ook reeds besproken (en 

goedgekeurd) bij PZ Gavers.” 

  

Er blijkt dus wel degelijk rekening gehouden te zijn met de vraag. 

 

 

  



Besloten zitting 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

18. Cameratoezicht met bestuurlijke finaliteit in het kader van het bestrijden van 

sluikstorten. Aanwijzing bijkomende vaststeller en opsomming van de 

artikelen waarop deze inbreuken kan vaststellen.  

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 20.11.2017 besliste de gemeenteraad in besloten zitting en met een geheime 

stemming als volgt: 

 

“Artikel 1:  

 

De heer Koen Delie, geboren te Kortrijk op 19.11.1969, is aangesteld tot vaststeller GAS 

(ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor het vaststellen van overtredingen op 

de artikelen 106, 110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131 en 294 t.e.m. 328 - 

inbegrepen de erin betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 28 en 29 - van de 

algemene politieverordening van de stad Harelbeke. 

 

Artikel 2: 

 

De heer Louis Simoen, geboren te Kortrijk op 31.05.1991, is aangesteld tot vaststeller 

GAS (ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor het vaststellen van 

overtredingen op de artikelen 106, 110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131 en 

294 t.e.m. 328 - inbegrepen de erin betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 28 

en 29 - van de algemene politieverordening van de stad Harelbeke.” 

 

De heer Louis Simoen is momenteel niet meer in dienst bij IMOG. 

 

2. 

 

Op 18.06.2018 besliste de gemeenteraad in besloten zitting en met een geheime 

stemming als volgt: 

 

“Artikel 1: 

 

Mevrouw Els Verhaest, geboren te Kortrijk op 07.11.1980, is aangesteld tot vaststeller 

GAS (ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor het vaststellen van 

overtredingen op de artikelen 106, 110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131 en 

294 t.e.m. 328 - inbegrepen de erin betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 28 

en 29 - van de algemene politieverordening van de stad Harelbeke.” 

 

3. 

 

Op 19.10.2020 besliste de gemeenteraad in besloten zitting en met een geheime 

stemming als volgt: 

 

“Artikel 1:  

 

De heer Koen Delie, geboren te Kortrijk op 19.11.1969, is heraangeduid tot vaststeller 

GAS (ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor het vaststellen van 



overtredingen op het gehele grondgebied van de stad van inbreuken op de artikelen 106, 

110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131, 144 en 294 t.e.m. 328 - inbegrepen de 

erin betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 28 en 29 - van de algemene 

politieverordening (APV) van de stad Harelbeke. 

 

Artikel 2: 

 

Mevrouw Els Verhaest, geboren te Kortrijk op 07.11.1980, is heraangeduid tot vaststeller 

GAS (ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor het vaststellen van 

overtredingen op het gehele grondgebied van de stad van inbreuken op de artikelen 106, 

110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131, 144 en 294 t.e.m. 328 - inbegrepen de 

erin betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 28 en 29 - van de algemene 

politieverordening (APV) van de stad Harelbeke.” 

 

4. 

 

Op 19.10.2020 besliste de gemeenteraad positief advies te geven voor het plaatsen van 

tijdelijke vaste bewakingscamera’s voor het vaststellen van sluikstorten op het gehele 

grondgebied van de stad onder de vorm van inbreuken op de artikelen 106, 110, 121 

t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131, 144 en 294 t.e.m. 328 - inbegrepen de erin 

betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 28 en 29 - van de algemene 

politieverordening (APV), alsook het vaststellen in het kader van sluikstorten, zowel in 

het kader van de bestuurlijke handhaving als van de strafrechtelijke handhaving, van 

inbreuken op het decreet van 23.12.2011 betreffende het duurzaam beheer van 

materiaalkringlopen en afvalstoffen. 

 

Dit positief advies geldt tot 31.12.2025. 

 

De gemeenteraad keurde in deze zitting ook de nieuwe overeenkomt af te sluiten tussen 

de stad Harelbeke, de afvalintercommunale (IMOG) en de politiezone goed. 

 

5. 

 

Artikel 21 par. 1, 2° van de wet van 24.06.2013 betreffende de gemeentelijke 

administratieve sancties laat toe dat inbreuken op de algemene politieverordening (APV) 

die uitsluitend het voorwerp van administratieve sancties kunnen uitmaken ook worden 

vastgesteld door personeelsleden van intergemeentelijke samenwerkingsverbanden die 

hiertoe binnen het raam van hun bevoegdheden door de gemeenteraad worden 

aangewezen. 

 

De wet voorziet dat in dat geval de gemeenteraad in het aanstellingsbesluit limitatief de 

artikelen dient op te sommen uit de APV waarvoor deze personeelsleden 

vaststellingsbevoegdheid hebben. 

 

6. 

 

Ingevolge de aangehaalde gemeenteraadsbeslissing van 19.10.2020 is het gebruik van 

tijdelijke vaste bewakingscamera’s voor het vaststellen van sluikstorten niet alleen 

territoriaal, met name tot het gehele grondgebied van de stad, uitgebreid. 

 

Bovendien werden, met het oog op de strijd tegen hondenpoep als een 

verschijningsvorm van sluikstort en overlast, artikel 144 van de APV toegevoegd aan de 

lijst van feiten die via tijdelijke vaste camerabewaking kunnen worden vastgesteld. 

 

Thans wil IMOG een bijkomende GAS-vaststeller aanstellen. 

 



De voorwaarden waaraan deze ambtenaren-vaststellers moeten voldoen zijn bepaald in 

het K.B. van 21.12.2013 tot vaststelling van de minimumvoorwaarden inzake selectie, 

aanwerving, opleiding en bevoegdheid van de ambtenaren en personeelsleden die 

bevoegd zijn tot vaststelling van inbreuken die aanleiding kunnen geven tot de oplegging 

van een gemeentelijke administratieve sanctie. 

 

Blijkens artikel 1 van dit K.B. moeten de ambtenaren-vaststellers aan volgende 

voorwaarden voldoen: 

 

- ten minste 18 jaar oud zijn; 

- niet veroordeeld geweest zijn, zelfs niet met uitstel, tot een correctionele of 

criminele straf bestaande uit een boete, een werkstraf of gevangenisstraf, 

behoudens veroordelingen wegens inbreuken op de wetgeving betreffende de 

politie over het wegverkeer andere dan die bestaan uit een verval van het recht 

om een motorvoertuig te besturen uitgesproken voor andere redenen dan voor 

lichamelijke ongeschiktheid; 

- minstens beschikken over een getuigschrift van het secundair onderwijs; 

- voldoen aan de voorwaarden inzake opleiding zoals bepaald in artikel 2 van het 

aangehaalde K.B. 

 

7. 

 

De heer Dries Delbecque is personeelslid van IMOG. 

 

Volgende stukken worden voorgelegd in verband met de heer Delbecque. 

 

- Een uittreksel uit het strafregister; 

- Een kopie van zijn hoogst behaalde diploma; 

- Een brevet “Vaststeller GAS” afgeleverd overeenkomstig het aangehaalde K.B. 

van 21.12.2013. 

 

De gemeenteraad neemt kennis van deze stukken en stelt vast dat uit deze stukken blijkt 

dat de heer Delbecque voldoet aan de vereisten gesteld door het aangehaalde K.B.. 

 

Bijgevolg kan de heer Delbecque worden aangesteld als vaststeller GAS (ambtenaar-

vaststeller) voor inbreuken op de hierna aangegeven artikelen van de APV. 

 

8.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- de wet van 24.06.2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties, 

inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken artikel 20 en 21 par. 1, 

2°; 

- de uitvoeringsbesluiten bij de aangehaalde wet van 24.06.2013, inzonderheid het 

K.B. van 21.12.2013 tot vaststelling van de minimumvoorwaarden inzake selectie, 

aanwerving, opleiding en bevoegdheid van de ambtenaren en personeelsleden die 

bevoegd zijn tot vaststelling van inbreuken die aanleiding kunnen geven tot de 

oplegging van een gemeentelijke administratieve sanctie; 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken, art. 34, tweede lid 4°. 

  



 

9.  

 

De gemeenteraad houdt een geheime stemming met het oog op de aanduiding van de 

heer Delbecque als vaststeller GAS (ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor 

het vaststellen van overtredingen op de artikelen 106, 110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 

129, 130, 131, 144 en 294 t.e.m. 328 - inbegrepen de erin betrokken begrippen zoals 

bepaald in de artikelen 28 en 29 - van de algemene politieverordening van de stad 

Harelbeke. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel. 

 

Met 28 stemmen voor, 0 stemmen tegen en bij 0 onthoudingen en ongeldige stemmen 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in besloten zitting; 

 

Gaat over tot de geheime stemming; 

 

28 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De heer Dries Delbecque, geboren te Kortrijk op 08.01.1981, is aangesteld tot vaststeller 

GAS (ambtenaar-vaststeller) van de stad Harelbeke voor het vaststellen van 

overtredingen op de artikelen 106, 110, 121 t.e.m. 123, 125 t.e.m. 129, 130, 131, 144 

en 294 t.e.m. 328 - inbegrepen de erin betrokken begrippen zoals bepaald in de artikelen 

28 en 29 - van de algemene politieverordening van de stad Harelbeke. 

 

Artikel 2: 

 

Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan IMOG – Kortrijksesteenweg 264 – 

8530 Harelbeke.  

 

Stemming agendapunten: 

 

Punt 3: 

Stemden tegen: de raadsleden Patrick Claerhout, Wout Patyn en Brecht Vandeburie 

 

 

Punt 15: 

Stemden tegen de raadsleden Rik Vandenabeele, Patrick Claerhout, Wout Patyn, Heidi 

Sohier, Brecht Vandeburie 

Onthielden zich de raadsleden Andre Vanassche, Wouter Bouckaert, Lise Marie Platteau, 

Nancy Debeerst, Cedric Van Den Bussche,  

 

 

De besluiten werden genomen met unanimiteit der stemmen van de aanwezige leden 

tenzij anders vermeld. 

 



 

VERSLAG 

 

Er worden geen opmerkingen gemaakt op het verslag van 16.11.2020 dat dus als 

goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

 

De zitting eindigt om 23.38 u. 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 


